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Nudimo vam:
• na zalogi - dobavo takoj za RENAULT 5, CLIO, TWINGO, R 19, 

LAGUNA
kratke dobavne roke za vse ostale modele RENAULT 
omejeno zalogo vozil po stari ceni, STARO ZA NOVO 
rabljena vozila po ugodnih cenah z garancijo 
kredit ali leasing na 36 mesecev 
servis za vse znamke avtomobilov 
novo na servisu - programsko diagnostiko 
preme-optiko

Vljudno vabljeni v prodajni slon RENAULT: 
RUFAC d.o.o., Ob Mahovniški cesti 3, Kočevje, 
tel.854-042, 854-666, fax. 855-444

RENAULT
_ AVTO 

ŽIVLJENJA

KOVINOTEHNA 0
TRGOVINA KOVINAR

Kolesa ROG po

Reška c. 23, tel. 853-621, fax 851-613, del. čas od 8.00-18.00 
Opekarska 41 a, tel. 861-064 sob. 8.00-12.00
Kočevska Reka 48, tel.800-043, del.čas: 6.30-14.30, sob. zap.

Jedilni pribor, 49 delni 9.900.-
Brzoparilnik 80 L 17.325.-
Vrtna mreža 188.-/m2
Šivalni stroji ELNA in SINGER zelo ugodno 
7 delna garnitura iz nerjaveče posode 
KINOX

15.9990.-
tovarniških cenah Gorilec LIBELA s predgretjem in loputo
Videorekorder PHILIPS 57.000.-

NUDIMO ŠE: servisne usluge za vodovod in centralno, dostavo na dom z možnostjo 
nakupa na kratoročni ali dolgoročni kredit, postavitev in montažo kötlov za centralno

Belo tehniko prodajamo na 5 čekov brez obresti, ostalo blago nad 7.000 SIT na 2 čeka, 
nad 10.000 SIT na 3 čeke brez obresti., za gotovinski popust nad 12.000 SIT 5% popust!
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UVODNIK
Razkol med ideali in stvarnostjo je bil 
in je še vedno ena najpogostejših tem, 

ki so si jih in si jih še za 
rdečo nit v svojih delih jemljejo poeti. 

Zal je ta razkol dandanes vse bolj 
prisoten tudi pri čisto običajni, 

nepoetski duši. Poeti so bili od vedno 
posebneži, ki so znali na tak ali 

drugačen način odsanjatisvoje življenje 
in si pri tem ohraniti čisto srce in 

smaragdno dušo. Kje pa naj najde svoj 
ventil slehernik?

Američanka Schucmanova je zapisala: 
’Nič zunanjega te ne more spraviti v strah 

ali te napraviti ljubečega, kajti nič ni 
zunaj tebe. Oboje, čas in večnost, je v tebi, 

eno pa bo v nasprotju z drugim tako 
dolgo, dokler boš na čas gledal kot zgolj 
na sredstvo, da si pridobiš večnost. To ti 
ne bo uspelo, dokler boš prepričan, da je 

vse, kar se ti dogaja, povzročeno z 
dejavniki zunaj tebe. Naučiti se moraš, da 
s svojim časom razpolagaš izključno ti in 

da ti prav nič na tem svetu te 
odgovornosti ne more vzeti...’

Za vse ljudi je rešitev preprosta. 
Naučimo se spoznati samega sebe in 
potrudimo se, da bomo spoznali tudi 
svojo notranjo podobo. Le takrat, ko 

človek prisluhne svojim najbolj skritim 
željam in strahovom, se jih nauči tudi 
izpolnjevati in reševati. Predvsem pa se 

jih nauči sprejemati takšne, kot so, brez 
olepšav in sprenevedanj. In šele takrat 

se človek dejansko lahko ’zboga’ sam s 
sabo, kar pomeni, da ima rad samega 

sebe takšnega, kot je.
Sele potem ima človek lahko zares rad 

tudi svoje najbližje. Prava ljubezen 
človeka pa je največ, kar lahko ljudje 

dosežemo in si prigaramo v tem 
življenju:

da odkrijemo v sebi Ljubezen.
UREDNICA
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NEPREKLICEN ODSTOP 
BRIGADIRJA TONETA KRKOVIČA

ALI JE BIL
KRKOVIČ
ŽRTVOVAN?

V nevarni obveščevalni 
igri, ki je doživela svoj 
epilog v primeru 
Smolnikar, razrešitvi
ministra Janeza Janše in 
totalni razdelitvi slovenske 
politične javnosti na dva 
pola, je krajši konec 
potegnil tudi poveljnik 
specialne brigade Moris 
Tone Krkovič. Kot poklicni 
vojak z za svoja leta dolgo 
in strmo vojaško kariero 
in nedvomnimi zaslugami 
za vojaško pokritje 
osamosvojitve Slovenije, je 

pokazal premalo spretnosti v političnih obračunavanjih 
med ‘"projanševo” in “prokučanovo” strujo. Incident v 
Depali vasi, ki so ga uprizorili njegovi fantje, je spričo 
odpora, ki ga je povzročil v pretežnemu delu slovenske 
javnosti in pri parlamentalni večini, sprožil tudi 
ugibanja v stilu: Ali je bil Krkovič žrtvovan?
Janši se je njegov ministrski položaj majal že od samega 
(tesnega) vstopa v drugo Drnovškovo vlado in nobena 
skrivnost ni, da so njegovi politični nasprotniki 
potrebovali le banalen razlog za odslovitev. Kot politik 
bi si težko želel boljšega slovesa: spektakularen in po 
splošnem okusu brutalen napad na domnevnega 
obveščevalca nasprotne strani je Janševi avreoli 
odločnosti dal dodaten sij, dvignil na noge množice in 
dokončno ter prvič po petdesetih letih Slovence razdelil 
na dva pola, ki sta si razvidno stopila nasproti. Janša 
je nedvomno vsaj neformalni vodja danes resda 
šibkejšega, jutri pa... kdo ve? In kje naj bi bil v tej 
logiki žrtvovan brigadir Krkovič? Sam se je rad 
predstavljal v javnosti kot profesionalni vojak, ki je v 
Kočevski Reki imel na voljo skoraj vse pogoje za 
kreiranje elitnih odredov nove vojske: od prostorskih do 
proračunskih in poveljniških. Kot vojak, ki je sam dal 
pobudo takratnima ministroma Janši in Bavčarju za 
oragniziranje zametkov slovenske vojske in pri tem nosil 
naprodaj predvsem svojo glavo, bi si ob uspešni izpeljavi 
osamosvojitve najbrž ne smel pretirano beliti glave s 
tem, kateremu političnemu krilu naj se kot vojak v 
demokratični državi pridruži. A stvari so šle svojo pot, 
policijski specialci so za svoje zasluge terjali svoje, 
vojaški pa svoje in si vsi poiskali tudi lastne zavetnike..

LJUDJE IN DOGODKI št. 74 I
Policija in večji del strukture teritorialne obrambe so 
ostali lojalni večinski politični opciji in si s tem 
zagotovili vlogo varuha demokracije, elitnem delu 
vojske pa kot stanovska konkurenca ni imela druge 
izbire, kot da si političnega zaščitnika poišče v sicer 
manjšinski Janševi opciji in s tem tvega, da se ji 
pripisuje pučistične težnje. Iz vidika vojaške 
(strokovne) kariere posameznika, v tem primeru 
Krkoviča, precej kratkovidna, a edino možna 
opredelitev. Janša je ministrski položaj zapustil le kot 
“objektivno” odgovoren za poseg vojske v civilno 
sfero in ima kot politik odprte vse možnosti za 
politični come back, Krkovič pa je svoj poveljniški 
položaj zapustiti kot “konkretno” odgovoren poveljnik 
z malo možnostmi za povratek v stroko tudi v 
primeru Janševega povratka na oblast. Tragičnost 
svoje vloge v procesu slovenskega osamosvajanja je 
Krkovič javno pokazal z vračilom odlikovnja svojemu 
vrhovnemu poveljniku pred dobrim letom. S paradnim 
poudarjanjem strumnosti in usposobljenosti Morisa si 
sam po sebi le ni mogel zagotoviti legalnega 
strahospoštovanja oblastnih organov in politike, takšen 
trud pa je očitno obrodil sadove pri nekaterih 
njegovih fantih, da so se imeli za edine prave 
varuhe svoje države. V izjavi za Delo po odstopu 
s položaja poveljnika specialne brigade je po vojaško 
branil ravnanje profesionalnih pripadnikov Morisa, ki 
da so stopili na prste mafiji in zlasti kriminalu v 
kriminalistični službi, hkrati pa še dodal, da poklicne 
kariere ne namerava nadaljevati v vojski. Vse skupaj 
jemlje kot usodo, ki mu ni bila naklonjena.

MAG. VINKO PINTAR MED 
POLITIČNO IN PRAVO KUHINJO

IZ OPOZICIJE V 
POZICIJO, S 
POLJA NA 
MIZO
Če bi mag. Vinko Pintar ne nastopalv kočevski 
politični areni, bi bila že od samega začetka obsojena 
na brezupno razklanost na “rdeče in črno”. Ob 
večinski premoči slednje bi se skupščinski glasovalni 
stroj spremenil v valjar, ki bi sploščil vse, kar bi 
stalo nasproti vladni politiki. Zrcalno podobo 
političine razklanosti bi dajala tudi gospodarska scena: 
na eni strani gopodarski družbeni giganti z močnim 
kapitalskim zaledjem, na drugi drobna zasebna 
pobuda, odvisna od trenutnih razmer na trgu in

NOVE ^NovicE

4



št. 74 N o vVc E ljudje in dogodki I

poslovnih potez velikih. 
Mag Pintar je kot 
poslanec liberalnih 
demokratov vedno
poskrbel za to. da si na 
oblasti nihče ni mogel 
zase prisvojiti preveč 
moči in vpliva. Zato je 
s svojo stranko preigral 
že vse možne koalicije 
in po potrebi “rušil” 
tudi ljudi, ki jih je s 
svojim angažiranjem 
spravil na vodilne 
občinske položaje.. 
Pogosto se kot metode 

političnega prepričevanja poslužuje grobih izrazov in 
dobesednih žalitev, vendar imajo napadeni ponavadi le 
preveč “masla na glavi”, da bi si tvegali z njim odkrit 
spopad v vsiljenem slogu. Po zadnjem, ne preveč 
prepričljivem in zaradi tega tudi neuspešnem rušenju 
župana zaradi njegovega domnevno nezdružljivega 
dvojnega funkcionarstva, je zopet osrednja tarča 
magistrovih kritik postala občinska vlada. Temeljni 
kamen spotike je (ne)delo in (ne)organiziranost njene 
službe za revitalizacijo, za -katero je v celoti odgovorna 
vlada. Do skupščine, ki naj bi takoj po velikonočnih 
praznikih razrešila vlado, se mag. Pintar s svojimi 
somišljeniki v strankarski koaliciji trudi, da bi čim 
manj stvari prepustili naključju.
Nič pa ni bilo prepuščeno naključju tudi pri njegovi 
poklicni selitvi iz M-KG-jeve mesarije v hotel Pugled. 
Kljub temu, da se je ta prehod zdel na prvi pogled 
podoben presedlanju iz “konja na osla”, je v njem 
precej poslovne logike. Pintarju je po začetnem 
prehodu na trgovinsko (številne mesnice in trovine) 
in gostinsko dejavnost (gostišče Janez) postal okvir 
M-KG pretesen, zato se je začel ozirati po bližnji 
okolici. Hotel Pugled, ki se ga je odreklo že kar nekaj 
ambicioznih, toda kapitalsko podhranjenih upraviteljev, 
je bil prav posebej pri roki: z brezplačnim prenosom 
kapitala hotela s soglasjem zaposlenih v M-KG družbo 
je Janez izgubil potencialnega konkurenta, v hotel pa 
bo M-KG v zameno vložil toliko, da bo prislužil 
oznako B s tremi zvezdicami po mednarodni 
klasifikaciji. Pintar bo gostinsko ofenzivo razširil še na 
obnovo zimsko-športnega centra z brunarico v Dolgi 
vasi, na ponovno oživitev brunarice v Kostelu in 
gostinsko uporabo lovskega doma v Banja Loki. 
Ambiciozni gostinsko turistični načrti so vezani tudi 
na tuje kredite in investitorje iz programa Phare. 
Hotel Pugled naj bi do končanega lastninjenja po novi 
lastninski zakonodaji ostal z vso svojo več
desetmiljonsko zadolženostjo vred formalno samostojna 
pravna oseba, v novi podobi - obnova naj bi bila 
prenova konačana 1.7. letos- pa bi bil tudi privlačnejši 
za vse oblike lastninjenja. Mag. Vinko Pintar kljub 
svojim navzven marsikdaj nepredvidljivim nastopom 
tokrat na domači politični in gospodarski sceni ničesar

ne namerava prepustiti naključju. V politiki naj bi z 
nekakšno prehodno ekspertno vlado uravnotežil vse 
politične interese, v poslu pa v eni hiši obvladal vso 
ponudbo od polja do mize. Projekta sta očitno med 
sabo neločljivo povezana, kot sta v Kočevju politika 
in gospodarstvo vedno tudi bila, venar vse prepogosto 
neuspešno.

FRANC LOVŠIN V BOJU ZA 
ČLOVEKOVE PRAVICE

NIKOLI NA / 
PRAVI STRANI
Že površnemu opazovalcu aktualnih političnih dogajanj 
se dozdeva, da se na slovenskem jugovzhodu podobno 
kot pred petdesetimi leti kreira prihodnost, ki bo 
desetletja obremenjevala naslednje generacije. Franc 
Lovšin je s svojim posebnim čutom za pravičnost, (ki 
ga je izostril s svojo pravniško izobrazbo, dolgoletnim

uradniškim delom z 
ljudmi, ki so nasproti 
državi uveljavljali svoje 
socialne pravice in kruto 
politično izkušnjo
občinskega in
republiškega poslanca) 
na te pojave javno 
opozoril v medijih in s 
svojimi poslanskimi 
pobudami, a je tako v 
političnih krogih kot 
širši javnosti
okarakteriziran kot 
čudak, ki se zavzema za 
nekašne tujce in 

nekakšno sanjaško družbeno ureditev.
Franc Lovšin je v zadjem času postal znan po 
zavzemanju za to, da bi bil bivšim oficirjem JLA, ki 
jim ni bilo dokazano kaznivo dejanje, omogočena z 
ustavo zagotovljena pravica do življenja v družinski 
skupnosti. Lovšin ločuje državljanske in človekove 
pravice, za to bi morale biti druge spoštovane tudi v 
primeru, če so se bivši oficirji z odhodom iz Slovenije 
odrekli prvim. Otroci imajo ustavno pravico do svojih 
očetov in če nekomu ni dokazano kriminalno dejanje, 
mu mora biti omogočen normalen stik z družino. Če 
kot družba nismo sposobni rešiti tega vprašanja smo 
slaba družba.
Takim Lovšinovim stališčem bi razsoden človek le 
težko oporekal, a vendar se družnske tragedije iz leta 
1991 - podobne tistim iz leta 1945 z begunci na 
Koroško- vlečejo že tri leta. Po Lovšinovem mnenju 
je razlog, da se teh ljudi ne spusti v Slovenijo k 
svojim družinam, strah pred njimi, ki je neutemeljen.
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To tezo razvija dalje in pravi, da se bojimo tistih, ki 
so nam pomagali, da Ribnica ni postala Vukovar. Ce 
bi si upali to priznati, bi s tem priznali, da smo jim 
pravzaprav nekaj malega dolžni. Vsaj zahvalo, da so
ostali ljudje in da niso postali zveri...
Takšna razmišljanja pa so kaj lahko namenoma 
interpretirana kot omalovaževanje že tako premalo 
priznanih zaslug pri osamosvajanju Slovenije. Se 
posebej, ker so hkrati izrečena za nekatere tudi ob
povsem nepravem času, ko so se aktualizirala tudi
domača špionioranja vseh vrst vključno z aktualnimi 
kršitvami človekovih pravic. Toda, kot pravi Lovšin sam 
o sebi v eni zadnjih številk Nedeljskega: “Zelo
pomembno je, da si ob pravem trentku na pravi strani, 
toda jaz nisem nikoli iskal prave strani, ki bi dajala 
koristi. Vedno pa sem za red in pošteno sožitje za vse 
ljudi”.

dobro tamkajšnjih ljudi. Ti pa za njegov trud očitno 
ne pokažejo prave hvaležnosti, saj so nedavno na vseh 
zborih občanov v Osilnici zavrnili njegova prizadevanja, 
da bi Osilnica ostala pod kočevsko občino. V javnosti 
se pojavljajo tudi očitki na njegovo srbsko poreklo in 
neetično ravnanje s pacienti, ki naj bi jih v ordinaciji 
pridobival za podporo svojih projektov in tudi za 
povsem zasebno korist. Dr. Nikolič se prepričanju v 
svoj prav, ki mu je omogočal velik političen vpliv in 
poklicno avtoriteto cela tri desetletja, očitno ne 
namerava odpovedati.

ALOJZ PETEK ZAVRNIL OČITKE 
KOMISIJE

NETOČNO,
POMANJKLJIVO 
IN DELOMA

DR. STANKO NIKOLIČ SE NE DA

OBKOLPSKA 
CESTA SE 
GRADI DALJE

Ker se je zaradi gradnje 
obkolpske ceste med 
Grivcem in Kužljem 
kočevska občina zapletla 
v resne spore z državo, 
je nadaljna gradnja oz. 
obnova vaške poti od 
Kužlja proti Srobotniku 
potekala na zasebni ravni. 
Cesto je naprej potegnilo 
podjetje Lesdog v 
dogovoru s potomci 
nekanjih vaščanov
Srebotnika, ki živijo v 
Zagrebu in so se doslej 

le občasno vračali na domačije prednikov. Inciativo za 
tovrsten podvig jc tako kot pri prejšnji cesti dal 
tamkajšnji zdravnik in predsednik KS Osilnica Stanko 
Nikolič, ki je slavnostno prerezal tudi trak na otvoritvi 
prejšnjo soboto. Dr. Nikolič izraža podporo vse 
nelegalnim početjem očitno v prepričanju, da dela v

LAŽNIVO
Na zadnji seji kočevskega 
izvršnega sveta, ki ji 
grozi tudi, da bo tudi 
dejansko zadnja, so 
zavrnili večino obtožb 
komisije za pregled dela 
službe za revitalizacijo. 
Alojz Petek, Snežana 
Čanak in Miro Ferlin so 
zagovarjali javnost
delovanja službe, ki je 
pred tremi leti poročala 
o svojem delu skupščini 
in dala komisiji na voljo 
vse potrebne dokumente 

razen listih, ki bi jih lahko ta dobila pri drugih 
službah (SDK). Izražena je bila tudi zamera, da 
predsednik IS ali kdo drug iz vlade ni bil povabljen 
na sestanek strank Poročilo naj bi za potrebe 
skupščine dopolnili z delom službe do konca leta 1993 
in ga predstavili poslancem takoj po velikonočnih 
praznikih.
LDS, SKD, SSS, SLS in demokrati bodo seje bolj kot 
za razpravo o poročilu želeli izkoristiti za nezaupnico 
vladi, za to pa naj bi dobili podporo tudi od poslancev 
iz Šalke vasi. Njihov cilj je oblikovati manjšo ekspertno 
in neprofesionalno vlado, ki bi se neobremenjeno lotila 
odpravljanja napak prejšnje in ki bi pripravila čim bolj 
nekonflikten prehod v novo občino.
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ING. JANEZ ŽLINDRA ZA RAZVOJ 
KOČEVSKE

GIBANJE 
ZAŽIVELO TUDI 
FORMALNO

Po številnih srečanjih 
kočevskih gospo
darstvenikov in javnih 
delavcev, za katere je dal 
pobudo direktor M-KG 
ing. Janez Žlindra, je bilo 
sredi marca Gibanje za 
razvoj Kočevske tudi for
malno ustanovljeno. Or
ganizacijsko deluje kot 
društvo, vsebinsko pa kot 
interesno združenje, 
katerega skupni interes 
je, da domačini gospodar
ijo s kočevskim pros

torom, tako s kmetijsko zemljo kot gozdovi. Interesno 
delovanje gibanja so razširili tudi na napredek mesta 
Kočevje, ki ga simbolizira ureditev kmečkega trga in 
hotela, na povečevanje zaposlovanja in skrb za okolje. 
Gibanje utegne imeti glede na sestavo (v predsedstvu 
so še Meta Kamšek, Tone Piškur, Miha Petrovič, 
Franc Rajser, Vlasta Petek, Dušan Oražem, Mirica 
Dimitrijevič in Marjan Kozinc) kar velik vpliv na 
kočevsko gospodarsko in javno življenje, še posebej, če 
se bo začelo opredeljevati do konkretnih razvojnih 
programov.

G. PEČNIK PONOVNO STEČAJNIK

OD TEKSTILANE 
DO OPREME
Tekstilana je edino kočevsko podjetje, pri katerem se 
stečaj ni končal z likvidacijo. Stečajni upravitelj Albin 
Pečnik je postopek vodil s trdo roko in brezpravne 
delavke so se mu celo nekajkrat odkrito uprle, kljub 
temu ali prav zatto pa je Tekstilana preživela. Upnikom 
sicer še ni poravnala vseh dolgov, vendar s svojo redno 
proizvodnjo jamči, da se bo vendarle izvila iz posledic 
uvedbe uvedbe stečaja. G. Pečnik je ponovno priložnost, 
da se dokaže v Kočevju, dobil v začetku marca v 
Opremi. Delavci v tem podjetju sicer niso vajeni tako

težkih delovnih razmer 
in nizkih plač kot v 
sosednji Tekstilani, 
zato bodo zanje 
stečajne metode up
ravitelja toliko trše. 
Upati je le, da bo 
Tekstilanin recept 
učinkovit tudi v 
Opremi in da bodo 
lahko z nadaljnim de
lom plačevali pretekle 
zablode.

ANA DEJANOVIC JANKOVIC- 
PODJETNICA BREZ MEJA

V MRTVICAH

Podjetnici leta 1992 posli 
očitno ne gredo od rok 
tako, kot si jih je začrtala 
v letu, ko je dobila ta 
laskavi naslov. To so 
najprej občutile številne 
delavke, ki so v njeni hali 
v Mrtvicah delale pri njej 
le po nekaj mesecev, 
toliko, kolikor je 
delodajalka dobila zanje 
ugodnosti iz ministrstva 
za delo, po tem roku pa 
jih je odpuščala z 
utemeljitvijo, da ne 

opravljajo usrezno svojega dela in na enak način najela 
nove...Takšna zgodba o uspehu očitno ni mogla trajati 
večno, zato zadnjih nekaj mesecev v hala v Mrtvicah 
ni kazala nobenih znakov življenja. Medtem se je ob 
kredit, ki ga je za njeno podjetje Feniks lani odobril 
kočevski IS, spotaknila tudi skupščinska komisija, pred 
kratkim pa je sodišče zavrnilo tudi predlog SDK za 
stečaj Feniksa. V ta kontekst spada nova podjetniška 
ideja, da bi se v proizvodnem objektu plesalo namesto 
delalo. Kočevski izvršni svet je že dobil ustrezno vlogo 
za spremembo namembnosti proizvodne cone, da bi v 
objektu lahko začel delovati disco.

DISCO?

TVT NOVE ^N o vi cE



Družina Tanko

TOŽBA ZOPER DRŽAVO SLOVENIJO

j NOVE NOVIČKE NovVcE št- 74 I

Dva meseca nas ločita od neljubega dogodka, ki se je končal s smrtjo 
30 letnega Matjaža Tanka iz Zamostca pri Ribnici. Že v eni prejšnjih 
številk smo pisali tako o dogodku samem kot tudi o tožbi, ki so jo s 
pomočjo tržaškega odvetnika Bogdana Berdota vložili člani družine Tanko 
zoper italijansko policijo.

Grosupeljski odvetnik dr. Peter 
Ceferin pa je 7. marca vložil tožbo 
tudi zoperdržavo Slovenijo. Ker 
meni, da so državni uradniki (tako 
policist, carinik in mejni organ) 
naredili vsaj tri napake in so s tem 
odgovorni za hude posledice 
(Matjaževo smrt), zahteva za

Pozabljena slovenska pokrajina 
Kostel se prebuja iz spanja. 
Idilična deželica ob naši južni meji 
je bila po drugi svetov ni vojni 
odpisana od vseh Velikih’. 
Postopno umiranje je trajalo 
skoraj petdeset let. Prav zaradi te 
zapuščenosti pa je ohranila 
neokrnjeno naravo in ljudi, ki 
znajo zdravo misliti.
Ravno to želijo organizatorji 
ponuditi celotni slovenski javnosti - 
pred durmi je Kostelski planinski 
pohod. Planinsko pot so 
organizatorji pod vodstvom g. 
Antona Selana speljali po najlepših 
predelih Kostela. Pot se začenja v 
dolini Kolpe, dvigne po razglednih 
vrhovih, se spusti v dolino, pa se 
spet dvigne na čisto drugem koncu 
nad prepadnim kanjonom in se 
potem spusti na izhodišče.
V okviru priprav na pohod, kateri 
je uvrščen v koledar športne unije 
Slovenije, sodi tudi testiranje poti. 
Zato so povabljeni na pohod, 
katerega start bo v soboto, 16. 
aprila ob 8. uri v kraju Potok, 
tudi markacisti poti, člani matičnega 
Planinskega društva Kočevje, 
predstavniki Planinske zveze

duševne bolečine ob izgubi sina in 
brata skupno 4.500.000,00 SIT 
odškodnine.Odvetnik dr. Peter 
Ceferin meni, da je prvi krivec 
policist iz Ribnice, ki ni sporočil 
naprej, da gre za duševno 
motenega človeka, ki drvi 
naokrog z avtomobilom, čeprav so

Slovenije - komisije za pota in 
seveda predstavniki sedme sile - 
novinarji.
Naj v informacijo vsem 
zainteresiranim, ki pa se ne 
spoznajo toliko na kostelski konec, 
povemo, da leži startno mesto 
Potok ob glavni cesti Ljubljana- 
Kočevje-Delnice-Rijeka in je od 
samega Kočevja oddaljen 26 km. 
Organizatorski odbor pod vodstvom 
g. Selana organizira naslednji 
pohod 21. maja 1994.
oooooooooooooo
TRADICIONALEN POHOD 
NA SNEŽNIK
Sredi marca so se učenci 
kočevskega geografsko turističnega 
krožka že drugič udeležili 
tradicionalnega pohoda na Snežnik. 
Na vrhu jih je presenetil sneg, 
katerega je bilo okoli dva metra. 
PD Kočevje je tu dobilo tudi 
plaketo ob 20. jubilejnem pohodu. 
Ob povratku domov so se ustavili 
še v Škocjanskih jamah. Učence so 
na pohodu spremljali poleg 
nekaterih staršev in mentorice tudi 
vodniki PD Kočevje.

ga o tem obvestili. Neverjetno je 
tudi dejstvo, da je Matjaž kljub 
temu, da je imel osebno izkaznico 
v Hotelu Lucija, potni list pa v 
Delfinu v Izoli, mirno, brez 
podiranja ovir, prestopil državno 
mejo. Odvetnik meni, da gre za 
hude spodrsljaje policije in carine, 
ki jih v normalni in pravni državi 
ni potrebno komentirati. To je po 
odvetnikovem prepričanju tudi 
pravni temelj za tožbo.

Referendumska območja novih 
občin

RIBNIŠKI ŽUPAN 
POSREDOVAL LE 
MNENJE
Predsednik ribniške skupščine Franc 
Mihelič je Komisiji za lokalno 
samoupravo posredoval mnenje o 
opravljenih zborih občanov, ki so 
se opredelili za ohranjenje 
teritorialnega obsega občine razen 
dela sedanje KS Sodražica. Tu je 
bi zbor ponovljen, "ker je po prvem 
glasovanju postal živahen in ni bil 
izpeljan do konca." V mnenju 
ugotavlja, da se odločitev krajanov 
približno ujema spredlogom 
strokovne komisje vlade, ki 
predvideva novo občino Sodražica, 
ostalo pa ostane občina Ribnica. 
Pomanjkljivost strokovnega predloga 
in tudi nastale situacije pa je v 
tem, da območje Loškega Potoka 
in ribniške doline ni povezano z 
naselji, temveč le preko nenaseljene 
in težko prehodne gozdne planote. 
"Zaradi ohlapnih kriterijev 
ustanavljanja novih občin ne mislim 
presojati upravičenost odločitve 
zbora krajanov KS Sodražica. 
Opozarjam le, da v pasu 
naseljenosti bodoče občine Ribnica 
predstavlja otok, ki občino Ribnica 
deli na dva dela,”meni ob koncu 
dopisa ribniški župan.

KOSTELSKI PLANINSKI 
POHOD
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Kočevsko šolstvo

J NAČRTI ZA ŠOLO ŠE
Nedavni obisk ministra za šolstvo dr. Slavka Gabra v Kočevju so 
tukajšnji šolniki izkoristili predvsem za to, da bi dobili njegovo podporo 
pri gradnji nove šole. Argumentov zanjo je več kot dovolj, vendar bo 
potrebno več kot na vladnem nivoju storiti najprej na občinskem.

Kočevski osnovni šoli Zbora 
odposlancev in Ob Rinži sta 
organizacijsko že dobro leto sicer 
ločeni, a delujeta v istih prostorih 
in prostorsko stisko rešujeta s 
poukom v turnusih. S številom 1476 
učencev, ki obiskujejo šolo 
izmenično v dopoldanskem in 
popoldanskem času, se šoli uvrščata 
na prvo mesto med vsega 68 šolami 
v Sloveniji, ki še imajo turnusni 
pouk. Poseben problem zaradi tega 
predstavljajo še prevozi 257 učencev, 
saj se nekateri zaradi oddaljenosti

vračajo domov v poznih večernih 
urah. Dodaten argument k 
ustvarjanju pogojev za ukinitev 
turnusnega pouka je tudi prehod 
na evropski delovni čas, ki se bo 
uveljavil v prihodnjih letih tudi na 
našem koncu.
Po številnih strokovnih razpravah, 
kam seliti skoraj polovico sedanjih 
šolarjev, se je končno izoblikovala 
verzija, po kateri naj bi se gradilo 
novo šolo. Locirana naj bi bila na 
območje Mestnega Loga, zato bo 
temu ustrezno potrebno prilagoditi

Legalizacija črnih gradenj
v

ZELENA LUC ZA 27
ČRNOGRADITELJEV?
Črnograditelje na Kočevskem, ki so uspeli pravočasno vložiti vlogo za 
legalizacijo in ki so vplačali depozit, so razvrstili v tri kategorije in jih 
dali v javno razpravo. Malo je verjetno, da bi katerikoli od prijaviteljev 
ne mogel legalizirati svoje gradnje in da bi mu grozil najstrožji ukrep 
- rušitev objekta.

Občina Kočevje je za strokovno 
obravnavo vlog pooblastila geodetski 
zavod, ki je črnograditelje razdelil 
v tri skupine. Zaradi preočitnega 
posega v prostor ni dobil zelene 
luči za legalizacijo le objekt v 
Lazah, 17 objektov je potrebno pred 
pridobivanjem ustreznih soglasij 
sanirati, lastniki 9 objektov pa lahko 
brezpogojno vložijo prošnjo za 
lokacijsko in gradbeno dovoljenje, 
če tudi v javni obravnavi ne bo 
pripomb. Proizvodnemu objektu v 
Lazah najodločneje nasprotuje 
regionalni zavod za varstvo naravne 
in kulturne dediščine, končno

besedo pa bo po zaključku rekel še 
kočevski IS, ki je bolj naklonjen 
proizvodnim objektom na 
demografsko ogroženih področjih. 
Četrtino vplačanega depozita bo 
prijaviteljem pobral pristojen organ 
za ureditev prostorsko ureditvenih 
načrtov, ostalo pa se bo upoštevalo 
pri plačilu komunalnih prispevkov. 
Tiste, ki svojih črnih gradenj niso 
prijavili, bodo obravnavale 
inšpekcijske službe, ki bodo izdajale 
tudi ustrezne odločbe, vključno z 
zahtevo po odstranitvi objekta.

nove novičke!

LETOS?
zazidalni načrt. Potrebni projekti 
naj bi bili napravljeni še letos in 
če bo potreben delež primaknila še 
občina, Gabrovo ministrstvo nima 
nobenih zadržkov, da bi primaknilo 
svojega. Kočevska osnovna šola je 
namreč že dlje časa v ministrskem 
programu uravnave pogojev za 
šolanje. Če bi kočevski šolarji imeli 
podobne pogoje kot otroci drugje 
po Sloveniji, potem bi se po 
pričakovanjih ravnatelja OŠ Ob 
Rinži Petra Šobarja zmanjšale tudi 
njihove vzgojnoučne motnje in 
psihofizična utesnjenost, ki jo 
povzroča prisotnost 2112 učencev v 
enem objektu.

Poročilo župana o kočevskih refer
endumskih območjih

TRI NOVA, A NOBENO 
SKLADNO S STROKOVNIMI 
IZHODIŠČI
Predsednik kočevske občine Mihael 
Petrovič je službi za reformo 
lokalne samouprave v roku oddal 
poročilo o izvedbi zborov občanov 
za oblikovanje referendumskih 
območij. Prvo območje obsega 
sedanje krajevne skupnosti Kočevje 
mesto, Stara Cerkev, Šalka vas, Ivan 
Omerza, Poljanska dolina, Kostel, 
Draga, Struge ter naselja Mirtoviči, 
Bosljiva Loka, Grintovec, Ložec in 
Ribjek iz sedanje KS Osilnica. 
Drugo območje obsegajo naselja v 
sedanji KS Kočevska Reka s skupaj 
779, tretje referendumsko območje 
pa so preostala naselja sedanje KS 
Osilnica s skupaj 399 prebivalci. 
Noben od treh izglasovanih predlo
gov za novo občino ni v skladu s 
predlaganimi variantami v 
strokovnem gradivu omenjene 
službe. Kočevski župan opozarja 
tudi na to, da je Draga, ki se 
je odločila za kočevsko občino, os
tala zaradi predloga za osmosvojitev 
Kočevske Reke z njo teritorialno 
nepovezana.
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Z NOŽEM DO PIJAČE
15. marca so v lokalu Babilon intervenirali kočevski 
policisti, ker je vinjen gost B.S. grozil z nožem. 
Ugotovili so, da je od lastnika na grob način hotel 
izsiliti pijačo, zato so ga do iztreznitve zadržali na 
policijski postaji.

MINE V ZAPUŠČENI 
VASI
Vaščani Koprivnika so 23. marca obvestili kočevsko 
policijsko postajo, da se v vodnjaku zapuščene vasice 
Hrib nahajajo mine. Na kraj najdbe so prispeli tudi 
iz občinskega štaba civilne zaščite in pirotehniki, ki 
so imeli z eksplozivnimi telesi kar precej dela. 
Nevtralizirali so 30 minometnih min angleške izdelave, 
ki so ostale pozabljene še iz druge svetovne vojne.

NA GLAVI MU JE 
ZLOMIL ROČAJ 
SEKIRE

23. marca je Rominja panično zahtevala od 
varnostnika na Riku, da pokliče policijo, ker je prišlo 
do pretepa med Romi. Policisti so našli H.M. vsega 
v krvi, ker se je I.B. spravil nanj s sekiro. Pri udarcu 
s topim delom po glavi se je zlomil ročaj, nato pa 
je H.M. dobil še nekaj udarcev z njim. Žrtev so 
oskrbeli v ZD Ribnica in v Urgentnem bloku KC, 
odpustili pa so jo z ugotovitvijo, da gre za lažje 
poškodbe.

NEUSPELA KRAJA 
VOZILA
26. marca je malo pred drugo uro zjuraj H.D. prijavil 
vlom v vozilo, parkirano pred discoteko Jutro. 
Neznani storilec je odtrgal obe kljuki, v notranjosti 
pa je skušal s pomočjo kablov spraviti avto v pogon. 
To mu ni uspelo, iz vozila pa je odnesel 
radiokasetofon Toshiba.

BLAGAJNA SE NI 
VDALA
28. marca so v ribniškem vrtcu prijavili vlom v 
njihove protore, pri čemer je neznanega storilca 
najbolj zanimala blagajna v I. nadstropju. Iz predala 
je vzel ključ, ki pa očitno ni bil pravi in se je v 
blagajni zlomil. Z ostrim predmetom se je spravil tudi

št. 74 I

nad zaklenjene predale, vendar v vrtcu niso pogrešili 
vrednejših predmetov. Kako je vlomilec prišel v objekt, 
ni bilo mogoče ugotoviti.

IZGINILE LISTINE O 
PRIMERU SULJEVIČ
V ponedeljek 28. marca ob prihodu v službo v 
poslovalnico podjetja Agaton v Ribnici uslužbenki ni 
bilo potrebno odklepati vrat. To je preko vikenda na 
doslej nepojasnjen način storil nekdo, ki so ga 
zanimale listine o primeru Suljevič, ki naj bi jih 
odnesel iz predala poslovalnice. Znano je, da je 
lastnik v sorodstvenih stikih z bivšim oficirjem JLA. 
ki se mu ne dovoli vstopa v Slovenijo.

OSTAL BREZ KOLESA 
Z MOTORJEM
O.A. je 26. marca prislonil kolo z motorjem na 
poslopje ribniške občine in odšel po opravkih. Ko se 
je zvečer vrnil ponj, ga ni bilo več, doslej pa ga kljub 
zbiranju obvestil policisti niso še uspeli izslediti.

DOBILA JE, KAR JE 
ISKALA
31. marca je Rominja B.S. prišla vinjena Rominja 
prijavit na ribniško policijo neznanega moškega, ki da 
jo je udaril. Med preverjanjem njene štorije v Pivnici 
je grozila gostom in policistom, zato se je izkazal, da 
je sama izzvala prepir. Pridržali so jo do iztreznitve.

NELEGALNO 
POSEDOVAL PUŠKO 
IN PIŠTOLO
Med kontrolo potniškega prometa so policist! v 
vozilu Ž.J. na sedežu odkrili vojaško puško starejšega 
porekla, pri njem pa še pištolo Crvene Zastave. 
Voznik je skušal dopovedati, da je orožje njegova last. 
Trditve brez ustreznih listin ni mogel 
dokazati, zato so mu orožje zasegli.

NOVE ^N o vicE
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Romi na Trati

TUJIH NOČEMO, S SVOJEGA NE 
GREMO
Narava in letni časi igrajo pri 
Romih, pri tem ljudstvu brez svoje 
zemlje in nacionalne pripadnosti, še 
vedno pomembno vlogo, vendar 
dandanes pomlad večine Romov ne 
našem koncu ne kliče več k selitvi. 
Nasprotno. Romska skupnost na 
Trati pri Kočevju se trdno drži 
svojih skromnih, a po njihovih 
možnostih skrbno urejenih domačij. 
Najstarejši so tam že tri desetletja 
in so večji “staroselci” od večine 
okoliškega prebivalstva, zato se ne 
morejo spoprijazniti s tem, da se 
jih kot “cigane” odriva na rob 
človeka vrednega življenja.
Jakob Hodorovac, rojen Kočevar, je 
starosta naselja v gozdičku nad 
cementarno. Pet barak šteje in nekaj 
pomožnih poslopij, v njih pa prebiva 
okrog trideset ljudi, ki so si med 
sabo večinoma v sorodu. Živijo 
skromno, a po Jakobovih zagotovilih 
pošteno. Tako je bila bližnja 
betonarna dolgo brez ograje, saj iz 
naselja hitro opazijo in če je treba 
tudi preženejo sumljivega 
obiskovalca. Tudi tujih Romov v 
naselju ne marajo, saj z njimi 
prihajajo sitnosti. Do okolice nimajo 
enako spoštljivega odnosa, nakopljejo 
jim težave in mečejo slabo luč tudi 
nanje.

Jakob Hodorovac z ženo in vnuki pred svojo lepo urejeno domačijo na Trati, kjer 
je že 30 let in od koder se živ ne bo selil.

V naselju ni elektrike, voda je le 
zunaj, v barake prihajata mraz in 
vlaga iz golih tal. Pogoste so 
pljučne bolezni, otroci pa hodijo v 
šolo redno kjub nemogočim 
higienskim razmeram. Redno 
zaposlen je v naselju le Strojan 
Miran, ki se v dvanajstih letih dela 
na LIK-u s svojo številno družino 
nikakor ne uspe prebiti iz barke 
z razmajano streho.
Jakob zatrdi, da ga ne bodo selili 
nikamor: “Od tod grem le mrtev. 
Če se hočejo v okolici iti turizem, 
potem naj nam pripeljejo vodo in 
elektriko ter postavijo montažne

In kako naj bi Kočevje-mesto uredilo rom
sko vprašanje?
Nad betonarno na Trati naj bi mesto ure
dilo komunalno opremljene parcele in bi 
jih brezplačno namenilo tamkajšnjim Ro
mom, ki pa bi si nove domove morali 
postaviti sami s svojim delom in sredstvi. 
Tja naj bi se preselili še Romi, ki se 
zadržujejo sedaj pri pokopališču, iz 
varovanega področja jezera pa naj bi se 
odselili tudi Romi iz dveh tamkajšnjih bi
vališč. Romom za betonarno torej ne grozi 
izselitev, zaradi racionalnejše komunalne 
ureditve romskega naselja na enem mestu 
pa bi morali v svojo okolico sprejeti tudi 
druge romske skupnosti. Kočevje Romom 
več ne namerava podarjati, saj bi bili v 
nasprotnem primeru v priviligiranem 
položaju v primerjavi z ostalim prebival- * v

hiše, kot so to storili na Marofu in
v Novem mestu. Nekajkrat so že 
čakali s krampi, ker so jim na občini 
obljubili, da se bo začelo postavljati 
hiše, a iz tega ni bilo nič. Za občino 
smo še vedno cigani, ki so pravkar 
prišli iz Indije, čeprav nekateri 
živimo v Kočevju bolj dolgo kot 
večina drugih. V Novem mestu 
imajo Romi te stvari urejene, imajo 
celo svojo gostilno...”

Stane Hafnar
■ . . .VL.V.

Miran Strojan z družino je že leta na seznamu prosilcev za stanovanje..

11
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RF
podjetje za gradbeništvo, trgovino in prevoze d.o.o. 

nizke in visoke gradnje prevozi

polaganje vseh
vrst podov, vse gradnje na ključ,
pleskarske usluge zaključna dela

TZO 74, Kočevje, tel.851-369, 863-627, fax853-673

NAJA
TRGOVINA Z REZERVNIMI DELI ZA VSA VOZILA

• avtoplašči SAVA, GOOD YEAR
• izpušni lonci za vsa vozila
• akumulatorji
• dodatna oprema 

PRODAJA VOZIL IN
POOBLAŠČENI SERVIS 

ZA VOZILA TAVRIA
AVTOSERVIS ZA VSA VOZILA 

JAKOVAC, REŠKA 11/A, KOČEVJE, TEL/FAKS:862-503

Lepovče 23, Ribnica 
stavba Riko-Robotika 

tel. 861 147 
kontaktna oseba

Trdan Mirjam d 0 0 Rjbnica

PODJETJA!
Nudimo vam vodenje poslovnih knjig po 
sistemu dvostavnega knjigovodstva v skladu 
s slovenskimi računovodskimi standardi. 

Vabimo vas na poslovni dogovor.

DOVQLJ JE, DA ZADRGETATE V TELEFONSKO 
SLUŠALKO...
in za prehod iz trdega na tekoče gorivo bomo poskrbeli v enem 
dnevu brez prekinitve ogrevanja. Dovolj je, če ob sveči zavrtite 
tel. številko 855-130 ali 06 09 617 506. Prišli bomo in 
poskrbeli za dotrajano električno napeljavo in naprave.
=> prodaja in montaža toplotne tehnike
=> vse vrste installacij
=> pooblaščeni servis oljnih goničev Libelo. Joanes itd. 

krmilne regulacije First 
električnega orodja 
varilnih aparatov

— varčevalna tehnika in prihranek pri prometnem davku

12

Ribnica

VARSTVENO DELOVNI CENTER DELA 
ZA SIMBOLIČNE NAGRADE
Zaradi težkega gmotnega položaja, ki pesti 
marsikoga na ribniškem in kočevskem koncu, so 
se delavci VDC Ribnica odločili, da stvar vzamejo 
v svoje roke po načelu - Pomagaj si sam in drugi 
ti bodo pomagali - in si sami zagotovijo prepotrebna 
materialna sredstva, saj jim je začelo zmanjkovati 
denarja celo za simbolične nagrade, ki jih 
prejemajo njihovi varovanci za svoje delo. Marsikdo 
se je v minulih dneh spraševal, kaj počnejo 
direktorica VDC in njene sodelavke v kotu pri 
bodoči kinodvorani v Idealu pri skromno 
postavljeni, a bogato založeni mizi. Kdor je bil 
dovolj radoveden in ga je privabila bogata ponudba 
ponujenega, jehitro ugotovil, da punce za 
simbolično ceno prodajajo lične izdelke svojih 
varovancev. Na tak način so si v celem tednu v 
VDC nekoliko finančno opomogli. Ker pa je mesec 
znova naokoli in ker bo mimogrede tudi denar 
skopnel, so se v VDC odločili, da bodo zaprosili 
za pomoč vse ljudi dobre volje, ki so jim le 
voljni pomagati. Torej POZOR!
VDC sprejema naročila za opravljanje preprostih 
del (lepljenje, sestavljanje, pakiranje, sortranje, 
vezanje, zlaganje...j.Srejema tudi naročila za 
izdelavo tapiserij, gobelinov, namiznih prtov in 
prtičev in še in še, torej vsega, kar spada pod 
ročno delo - vezenina. Laho naročite izdelavo po 
svoji zamisli, z veseljem pa vam bodo tudi kaj 
svetovali. Tako boste vašim najbližjim lahko 
podarili lepa, unikatna darila za različne priložnosti 
in po ugodnih cenah. Sodelovanje z VDC pa vam 
omogoča tudi prihranek, saj delajo za resnično 
nizke, simbolične nagrade, saj so bolj zainteresirani 
za delovno okupacijo kot za zaslužek.Pridne roke 
varovancev vam zagotavljajo hitro in kvalitetno 
opravljanje dela v dogovorjenih rokih. Vse 
zainteresirane vabijo, da se oglasite v 
dopoldanskem času na tel. 861-752 ali na naslov 
VDC. Trg V. Vlahoviča 4, Ribnica.

i~ |\/| I |—| d.o.o.
podjetje za gradbeno ključavničarstvo

• Izvajamo vse vrste gradbeno 
ključavničarskih storitev

• izdelujemo kovinske konstrukcije, ograje, 
kovinska vrata, zaščitne okenske rešetke in 
kovinske stopnice

• projektiramo in montiramo centralne kurjave 
in solarne sisteme z vašim ali našim mate
rialom

Gorenje 72, 61332 Stara Cerkev, tel. 853-952 j
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Ribnica

OTROCI MAMAM, ŽENAM, DEKLETOM...
25.3.1994 se je OB 18. URI v dvorani TVD Partizan 
v Ribnici odvijala prireditev, ki so jo organizirale 
aktivistke Slovenske ženske zveze občine Ribnica pod 
nazivom OTROCI MAMAM, ŽENAM, DEKLETOM...

Otrok, ki so nastopili, je bilo iz vseh starostnih skupin, 
od vrtca do osnovne šole. Nastopili so posamično, 
skupinsko, igrali, peli, recitirali, plesali...Starši, 
predvsem mame, so se v velikem številu odzvali ogledu 
prireditve, ki jo je povezovala prof. Marjana Starc.

Velikonočna nedelja

PROCESIJA PRVIČ PO PETDESETIH 
LETIH
V kočevski župniji so prvič po petdesetih letih na 
velikonočno nedeljo izpeljali procesijo. Lani je bila sicer 
napovedana, vendar je odpadla zaradi dežja. Potekala 
je po Trgu sv. Jerneja in po bližnjih ulicah, župnija 
pa je dogodek vestno prijavila tudi občinski upravi za 
notranje zadeve, čeprav zaradi nje ni bil moten promet 
. V Oznanilih so okoliške stanovalce pozvali, naj 
okrasijo pročelja hiš in prižgejo sveče na oknih, 
mimohod pa naj bi okrepil in blagoslovil “dremotne” 
Kočevarje.

Velikonočna sobota

OŽIVLJANJE STARIH OBIČAJEV
Na velikonočno soboto je M-KG v prostorih 
restavracije Janez organiziralo razstavo velikonočnih 
aranžmajev, ki so jo popestrili s sekanjem pirhov oz. 
t.i. “cifanjem”. Eksponate jc ocenjevala strokovna 
komisija, med najlepše pa so razdelili tudi praktične 
nagrade. Prireditev je spadala v kontekst oživljanja 
starih običajev na Kmečkem trgu, le da jc bila zaradi 
velikonočne snežne odeje prestavljena v toplo zavetišče 
restavracije.

Miklova hiša

KLAVIRSKI KONCERT IGORJA IN ALENKE 
DEKLEVA
V sredo, 6. aprila 1994, sta se ob 19. uri v Miklovi 
hiši širši ribniški javnosti s klavirskim koncertom 
predstavila DUO DEKLEVA - Alenka in Igor.
Alenka in Igor Dekleva sta prvič skupaj nastopila leta 
1967 na glasbeni tribuni v Opatiji s krstnimi izvedbami 
domačih skladateljev. Diplomirala sta na Akademiji za 
glasbo v Ljubljani - v razredu prof. Antona oz.Janka 
Ravnika - kjer sta absolvirala tudi tretjo stopnjo in 
magisterij pri prof. Hildi Horakovi. Njun repertoar 
obsega znana dela iz svetovne literature in celotni 
slovenski opus za klavirski duo, iz katerega so 
nekatere skladbe posvečene njima. S koncerti, recitali, 
nastopi z orkestrom, snemanji za radio in televizijskimi 
oddajami sta se predstavila v Sloveniji, vseh republikah 
nekdanje Jugoslavije. Italiji, Avstriji. Nemčiji, Rusiji, 
Litvi, Letoniji, Turčiji, Finski, Švedski in Danski. 
Doslej sta posnela tudi pet gramofonskih plošč.

Nova knjiga

FRANC FAJDIGA: ŠKRLATNI SIJ
V četrtek, 7. aprila je urednik Dolenjske založbe Franc 
Šali predstavil v Šeškovem domu knjigo Franceta 
Fajdige Škrlatni sij, ki je vsebinsko vezana na kočevsko 
preteklost. Pri predstavitvi sodelujejo tudi dijaki 
Gimnazije Kočevje ter učenci Glasbene šole Kočevje.

Jelenov žleb

51-OBLETNICA PARTIZANSKE ZMAGE
V soboto, 26. marca, je IO ZB NOV občine Ribnica 
v Miklovi hiši sklical svojo razširjeno sejo ob obletnici 
partizanske zmage nad okupatorjem v Jelenovem 
Žlebu. Naslednjega dne je bil že tradicionalni 
planinski pohod v Jelenov žleb z ribniške in sodraške 
smeri.

DRUŠTVO ZA POMOČ DUŠEVNO PRIZADETIM

DOBRODELNA NOGOMETNA TEKMA 
MED POSLANCI DRŽAVNEGA ZBORA -Z MINISTRI

IN
PREDSTAVNIKI RIBNIŠKIH POLITIČNIH STRANK

ZDSD, SKD,SLS,SDSS 
PROGRAM BODO POPESTRILI:

-PLESNA SKUPINA Dl 
-PLESNA ŠOLA FREDI 

-GODBA NA PIHALA RIBNICA 
V PETEK, 8. APRILA 1994 OB 19. URI V ŠRC 

RIBNICA, VSTOPNINA 300 SIT, OTROCI 100 SIT
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Župnik Marjan Lampret

DUHOVNIKI ZAUPAMO LJUDEM
Zagotovo drži, da je duhovniški 
poklic eden najbolj humanih 
duhovnih poslanstev, saj zahteva 
celega človeka skozi vse dni v letu, 
njegovo poslanstvo pa je še toliko 
bolj pomembno, saj spremlja 
večino ljudi pri najpomembnejših 
življenskih dogodkih: rojstvu,
šolanju, poroki in potomstvu pa 
vse do smrti. Duhovno poslanstvo 
pa je v zadnjih letih še toliko bolj 
aktualno, saj se ljudje v nenehni 
gonji za denarjem in materialnimi 
dobrinami vse bolj odmikajo od 
duhovnih, prvobitnih in v vsakemu 
človeku prvinskih vrednot. Zato 
smo se na predvečer velikonočnih 
praznikov pogovarjali o veri in 
duhovnih vrednotah s kočevskim 
župnikom g. Lampretom, s 
človekom, ki kočevske vernike 
spremlja skozi najbolj vesele in 
tudi najbolj žalostne trenutke v 
življenju.

Svoj duhovniški poklic ste začeli 
opravljati v Kočevju?
G. Lampret: V Kočevje sem prišel 
opravljat božjo službo pred tremi 
leti in pol. Dobri dve leti sem bil 
kaplan, po upokojitvi našega 
župnika pa sem v soglasju z njim 
in ostalimi jaz prevzel župnijo. 
Zame je bilo to zelo odgovorno 
dejanje, saj je G. Metelko velik 
človek in je v vseh pogledih 
ogromno naredil za Kočevsko.

*Kako bi se na kratko predstavili?
G. Lampret: Doma sem iz Šentvida 
pri Stični. Po končani osnovni šoli 
sem v Stični uspešno končal 
klasično gimnazijo Josipa Jurčiča. 
Potem sem odšel na študij v Ljubl
jano in leta 1990 so me posvetili 
v duhovnika.
*Od kod odločitev za teološki 
študij?
G. Lampret: Z dvema sošolcema 
smo se večkrat pogovarjali o tem, 
da bi šli za duhovnike. Sam sem 
bil takrat še najmanj od nas

prepričan, da bom res postal 
duhovnik. Pa se je obrnilo tako, da 
so pri enem od sošolcev njegovi 
starši doma zelo nasprotovali nje
govi odločitvi, pa tudi pri drugem 
se je nekaj zapletlo, tako da sem 
se le jaz zapisal bogoslužju. Človek 
namreč samega sebe ne pokliče - 
je poklican.

*So doma vplivali na vašo 
odločitev?
G. Lampret: Doma so me v moji 
odločitvi podprli in so bili zelo 
ponosni na to. Sem pa eden od 
dvojčkov in sem že tako “eden več” 
prišel na svet. Imam namreč sestro 
dvojčico. Sicer pa izhajam iz številne 
družine in imam tri brate in tri 
sestre. Vsi bratje smo že oddani, 
sestre pa še ne.

*Je bližina stiškega samostana kaj 
vplivala na vašo odločitev?
G. Lampret: V Stični domujejo cis- 
tercijanci in sam sem nekaj časa 
nihal nad tem, ali naj se jim 
pridružim. No, kasneje se nisem 
odločil za to. Se pa dobro spomnim, 
kako smo otroci občudovali patre, 
ko so se sprehajali ob jutranjih in

večernih molitvah. Na kratko, sam 
se držim tistega načela, da ni 
prerokov v domačem kraju. Je pa 
na vsak način bližina samostana do
bro delovala na nas, krajane.

*Ste zelo komunikativen človek in 
verniki se radi pogovarjajo z 
vami...
G. Lampret: Že moj predhodnik je 
bil zelo komunikativen, zato se 
tudi sam trudim, da bi imel čim 
bolj neposreden stik z verniki. 
Nisem tog v svoji drži z ljudmi. 
Ravno nasprotno. Dosti se gibljem 
med ljudmi in rad sodelujem z 
njimi.

♦Mislite, da se župnija Kočevje loči 
od ostalih župnij zaradi svojih 
zgodovinskih posebnosti?
G. Lampret: Župnija Kočevje je 
obremenjena z žalostno zgodovino, 
predvsem povojno, ko so ji porušili 
kar nekaj cerkva. Prepovedali so 
križe po razpotjih in s tem ljudem 
vzeli križ kot osnovni simbol in 
spomin na Boga. Še danes manjkajo 
ta božja znamenja in še vedno ni 
tiste živosti...Prav zato me toliko
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bolj veselijo dejanja posameznih 
vernikov, ki so se začeli sami orga
nizirati in zbirati sredstva za obnovo 
križev, ki so včasih bili, pa jih je 
prejšnja oblast odstranila. Naj nave
dem samo primer krajanov Salke 
vasi. Takoj po velikonočnih praznikih 
bom blagoslovil z njihovimi sredstvi 
obnovljen križ (pri Avtobumu na 
levo-op.av.).

*Ob 600 letnici kočevske župnije ste 
se zelo izkazali, pa tudi sicer ste v 
kratkem času naredili že kar nekaj 
dobrih del za kočevske vernike...
G. Lampret: Res smo se vsi zelo 
angažirali ob šeststoletnici kočevske 
župnije od obnove crekve do prired
itev, ob tej priložnosti pa je izšla 
tudi lepo opremljena kniga 
Cerkve na Kočevskem nekoč ; 
in danes.V zadnjem času pa 
veliko časa in truda gre za 
izgradnjo župnijskega doma 
Karitas. Nikoli se ne bi 
iotil te gradnje, če si ne bi 
že predhodno zagotovil 
določena finančna sredstva, 
saj bi takšna negotovost 
preveč ogrožala duhovno 
delo. Tako sem pisal in 
prosil na tuje Karitas za 
pomoč. Ne zastonj. Na tak 
način sem za dom pridobil 
100.000 DEM. Mislim, da 
nam tujci kaj radi priskočijo 
na pomoč, le pravi način do 
njih je treba najti. Tako bo 
recimo prav v teh dneh 
prišlo iz Francije nekaj ton, 
pomoči, s katero oskrbujemo 
preko štiristo ogroženih 
družin. Ko bo dom župnijske Karitas 
dograjen, v njem ne bo le skladišče, 
ampak bo v njem zaživela tudi sve
tovalna dejavnost za ljudi v stiski.

*Opažate v zadnjih letih povečan 
obisk verskih obredov?
G. Lampret: V zadnjih nekaj letih 
niti ni kaj bistveno naraslo, tisti 
bistveni premik se je v kočevski 
cerkvi zgodil pred kakim desetletjem, 
takrat je število vernikov opazno 
narastlo in zdaj okrog 1100 ljudi 
obiskuje nedeljske maše.

^Prepoznate vernika od zgolj for

malnega obiskovalca? to delovanje temelji na prosto-
G. Lampret: Poklicani smo zato. voljnem delu. Tudi za denacional- 

da pomagamo ljudem in vsakemu 
moram prisluhniti, čeprav bi kot 
človek marsikdaj lahko podvomil v 
iskrenost verskih čustev. Božji pa
stirji zaupamo ljudem, ki pridejo k 
nam, čeprav je morda le eden od 
desetih tega zaupanja tudi dejansko 
vreden.

*Čutite tudi duhovniki potrebo po 
spovedi?
G. Lampret: Spovedi smo potrebni 
vsi verniki. K spovedi grem pred
vsem tedj, ko občutim upadanje 
duhovne forme, kar se kaže v 
nepotrpežljivosti in nerazumevanju 
do drugih. Spovedovanje sočloveku

je namenjeno temu, da se utrdimo 
v skupnosti, saj ima vsako naše 
dejanje ali beseda posledice za 
celotno skupnost. Zato se spoved 
Bogu ne opravlja v neposrednem 
pogovoru z njim, temveč preko 
sočloveka.

*Imate občutek, da sami skrbite 
za faro?
G.Lampret: Kje pa! Predvsem
imam močno podporo v župnijskem 
svetu, ki deluje kot desna roka 
župnika. Poleg tega smo v kočevski 
fari trije duhovniki. Tudi sami 
verniki nam marsikdaj pomagajo pri 
razreševanju raznih problemov. Vse

izacijo in za vse, kar se vrti okrog 
vrnitve zemlje, imamo zadolženega 
mladega upokojenca, ki se posebej 
ukvarja s tem.

*Imate kašne posebne težave z de
nacionalizacijo?
G. Lampret: Osebno mislim, da bi 
morala naša cerkev že zdavnaj do
biti nazaj zemljo, ki ji v bistvu tudi 
pripada. Gre za okrog 30 ha zemlje 
in resnično ne vidim opravičila, da 
se z vračanjem tako dolgo zavlačuje. 
Očitno so na kočevski občini še 
vedno strukture ljudi, ki cerkvi niso 
posebej naklonjene. Precej truda 
smo morali vložiti v to, da so nam 

■m denacionalizacijo zemljišča 
za župnijski dom Karitas 
obravnavali kot prioritetno 
nalogo, v tem času pa so 
nam zaradi zavlačevanja že 
izpadla sredstva Karitasa iz 
Linza.

*Boste za konec povedali še 
kakšno misel za naše 
bralce?
G. Lampret: Včasih nas 
življenje tako hudo 
preizkuša, da podvomimo v 
dobronamernost Boga in 
celo v njegov obstoj sam. V 
takšnih trenutkih nam je 
vera še toliko bolj potrebna 
in takrat se spomnimo, da 
Bog nikoli ne zlorabi 
človeka, marveč je pogosto 
ravno obratno - prav človek 
je tisti, ki tolikokrat zlorabi 

dobroto in ljubezen Boga. Še dobro, 
da je Bog tisti, ki grehe odpušča...

Darja D. Hafnar
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KUPUJTE V NAMI
ZAKAJ?

• zato, ker na enem mestu prodajamo veliko stvari 
• ker prodajamo kvalitetne izdelke 

znanih slovenskih in evropskih znamk 
po konkurenčnih cenah 

• ker imamo vsak mesec akcijske prodaje 
z ugodnimi znižanimi cenami 

ter posebne popuste in prodajne pogoje

KDOR IŠČE, TA NAJDE ... V NAJVtl

► l\i ^-1 y\
VELEBLAGOVNICA KOČEVJE d.o.o.
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PRVA OBLETNICA

J Pekarna HRAM: PO STARIH 
RECEPTIH V NOVE ČASE
V pekarni Hram so 2. aprila lani spekli prvi kruh. 
Kruh po babičinem receptu je v tem času vzljubilo 
staro in mlado, zato so imeli peki na prvo obletnico 
tik pred veliko nočjo polne roke dela. Kočevska 
podjetnika Jure Bradeško in Aleš Jerše sta s 
pogumno poslovno potezo, s katero sta bivšo 
Opremino žago na Trdnjavi preuredila v pekarno, 
dokazala, da poznata okus in potrebe someščanov. V 
letu dni se je zaupanje v domačo pekarno tako 
utrdilo, da je v Kočevju ni prodajalne brez 
llramovega kruha, udomačil pa 
ribniškem koncu.

■MM

‘ 1,1 Mn i i ... ''v '

se je tudi na

Podjetje Hram je bilo ustanovljeno leta 1992, v 
pekarno pa je bilo adaptirano 500 m2 površine. Objekt 
na Trdnjavi je v tem času postal Hramova last, v njem 
pa so urejeni proizvodni in upravni prostori ter 
prodajalna kruha in slaščic. Že na samem začetku je 
HRAM prišel na trg z 10 vrstami kruha, do danes pa 
je razširil ponudbo z vsemi vrstami krušnega peciva. 
Pred letom dni so iz pekarne slaščičarski izdelki 
prihajali bolj za pokušino, danes pa postajajo piškoti, 
kremne in zagrebške rezine ter torte vse pomembnejši 
del Hramove produkcije. Za torte sprejemajo naročila 
tako v svojih butikih na Trdnjavi in hotelu Pugled kot 
po vseh prodajalnah kruha v Kočevju, v Ribnici pa pri 
Žulju, Jorasu, Sv. Roku, v samopostrežbi A&O v 
Lepovčah, pri Mrharju v Prigorici, Tkalcu v Rakitnici 
in Iris v Hrovači..

Kaj je tisto, ki daje kruhu iz pekarne Hram tisto 
svojskost, ki privlači kupce? Vsekakor skrivnosten 
babičin recept, o katerem govori priljubljen slogan, a 
tega ne more popisati še takšen mojster pisane 
besede. Zc na prvi pogled pa se opazi, da pekarski 
mojstri dajejo poseben poudarek na ročno deljenje 
m obdelavo testa. S tem se zagotavlja boljša kvaliteta, 
ki se kaže v daljši obstojnosti kruha. Tisti, ki Hramov 
kruh poznajo, vedo, da se lep čas po nakupu ne bo 
drobil...Iz peči roma štruca za štruco na lesenem 
Joparju, kar daje peki dodaten pridih domačnosti. 
Pravkar so dokupili še drugo peč, tako da bo Hram 
poleg kvalitete uspel zadovoljiti tudi količinsko 
povpraševanje.

Kolektiv pekarne HRAM se ob prvi obletnici zahvaljuje kupcem, dobaviteljem in poslovnim 
partnerjem za tzkazano zaupanje, ki jih utrjuje v prepričanju, da so pred letom dni sprejeli

pravilno poslovno odločitev.
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‘RAZSTAVA PASEMSKIH MAČK
V Srednji šoli tehniških usmeritev in družboslovja na Trgu Zbora odposlancev 22 v Kočevju je Felinološko 
društvo Ljubljana v nedeljo, 27.3.1994 organiziralo razstavo pasemskih mačk. Od 10. do 18. ure je bil med 
ogledom in občudovanjem različnih pasem možen tudi nakup nekaterih pasemskih muc, seveda mladičkov, 
ki so na razstavi k sebi privabile predvsem najmlajše

PERZIJKA DAŠA

Muca DAŠA, o kateri smo pisali v eni od prejšnjih 
številk Novih novic, je brez dvoma na tej razstavi 
zablestela s svojim prečudovitim kožuščkom in 
prelepimi zelenomodrimi očmi, tako lepimi, da je z 
njimi očarala marsikoga, med drugim tudi evropskega 
šampiona, ki sliši na ime Paško, in ima z njim tudi 
nekaj prav čednih potomcev. In kdo je pravzaprav 
Paško?

MAČEK PAŠKO
Največ zanimanja je vzbudil maček Paško, brez dvoma 
največji slovenski šampion med pasemskimi mačkami. 
Maček Paško je že na pogled tako očarljiv perzijski 
muc, da mu težko najdeš para, z dolgo negovano 
dlako in prelepimi očmi...Njegova lastnica Marija 
Dečman iz Ljubljane nam je povedala, da je njegovo 
pravo ime EU.CH. PASCHA VON ARNSTEIN'in da

je pasme perzijski PER e. Pri svojih sedmih letih 
starosti je dosegel vsa najvišja možna priznanja, tako 
je bil leta 1993 evropski šampion. Paško tekmuje od 
svojega prvega leta starosti in je s svojo lastnico 
prebredel mnogo razstav in tekmovanj. Bil je na 
mednarodni razstavi v Italiji, Avstriji, Madžarski in 
Hrvaški, na vseh teh razstavah pa je bil skoraj vedno 
najboljši. Lastnica Marija nam je povedala, da ga je 
kupila v Avstriji, ko je bil Paško star trinajst tednov. 
Od takrat do danes sta skupaj prebrodila dolgo in 
težko pot do naziva evropskega šampiona, saj mora 
biti muc kar 21 krat priznan kot najboljši za ta 
naziv, tako doma kot na tujem.

MUCA MARITA
Poleg ljubezni, volje in časa pa je tovrstno 
ljubiteljstvo kar draga zadeva, saj potovanja in 
prenočitve v tujini vzamejo kar precej denarja. Kljub

^TVgovioa

Klarič Nada s.p. , Ljubljanska 5, Kočevje

Slaščice, kruh in pecivo proizvajalcev 
HRAM. ŽITO IN DOBROPOLJE 

Delikatese

Trgovina

^3T
Kočevska Reka 12, tel. 800-564

• moški puloverji iz brušenega bombaža že 
od 2.300 SIT dalje

• ženska trikotaža, pletenine, bluze, 
kompleti...

• igrače
NOVO: moške svilene srajce, moške in 
ženske parke iz brušene svile

Vabljeni vsak dan od 8.do 16 ure, ob sobotah od 8.do 12!
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vsem težavam in stroškom
pa ima Marija toliko veselja z mačkami, da je zdaj, 
ko bo Paško nehal tekmovati (saj je dosegel maksimum 
možnega), že pripravila mlado muco Harito, s katero 
bo zdaj začela hoditi po razstavah.
Marija ima mačke doma že od rane mladosti in s 
svojo ljubeznijo do njih ji ni težko premagati 300, 400 
ali več kilometrov od razstave do razstave. Pred 
Paškom je hodila na rastave z mačko, ki pa je zdaj 
že prestara, da bi jo še vodila okrog.
Za konec nam je simpatična ljubiteljica muc povedala, 
da je njen Paša velik osvajalec in zelo nežen muc do 
svojih partneric, tako da se mu le malokatera lahko 
upre. Svoje potomce ima na vseh koncih in krajih, 
celo v Kočevju in Ribnici jih je nekaj.

TWIGY IN MACHO

Gospa Baggia Helena iz Kranja se je pridružila 
našemu pogovoru s svojo mačko, štirimesečno TWIGY. 
Pozneje nam je ponosno pokazala še svojega 
dveletnega mačka, ki sliši na ime MACHO. Obe mački 
sta pasme kanadska gozdna mačka in lastnica Helena 
je povedala, da je to čista, nekrižana pasma. Tudi 
ona je imela prej perzijke, pa so ji zdaj nekrižanci 
bolj všeč, ker niso pridobljeni ’umetno’, torej z raznimi 
križanji pasem. Res pa je, da so perzijske muce bolj 
umirjene in večino dneva prespijo, medtem ko sta 
njena gozdna mačka prava razbojnika. Seveda to ne

V®K-CD
VIDpO CENTER 
KOČEVJE
VIDEOTEKA ŠPILETIČ V “NAMI”

NOVA PONUDBA: odprli smo PRVO izposojevalnico 
laserskih plošč v Kočevju (C-D- TEKO) v 
veleblagovnici NAMA
DOSEDANJA PONUDBA: video timi na video 
kasetah za izposojo

presnemavnje video kaset 
snemanje z video kamero po naročilu 
izposojanje video piayerejev

IGRALNI APARATI: video igre za razvedrilo 
Na uslugo vsak dan od 9.-19., v soboto od 8.-13.

pomeni, da sta nevarna ali agresivna. Prav nasprotno. 
Pasma kanadska gozdna mačka je kljub temu, da je 
čistokrvna, tudi zelo miroljubna in prjazna. Prednost 
pred perzijkami pa je tudi v tem, da z njimi ni 
toliko dela. Res, da na pogled te mačke niso tako 
očarljive kot perzijke, so pa na drugačen način 
simpatične, predvsem očarajo s svojo živostjo...

Ga. MOJCA GODEK - predsednica kluba
Kljub temu, da je gospa Mojca Godek ena od

ustanoviteljic kluba, je njegova predsednica prav kratek 
čas, pa še to le zato, ker ni šlo drugače. Tudi ona 
praviloma sodeluje na razstavah s svojo muco. Povedala 
nam je, da ima njihov klub tudi v Kočevju in Ribnici 
nekaj članov, vendar na žalost veliko premalo, da bi 
si tudi na našem koncu lahko ustanovili svoje društvo. 
Za društvo bi bilo potrebno delati vsaj dve uri na 
dan, ker pa je to čisto entuziastično delo, bi bilo to 
zelo težko izvedljivo. Felinološko društvo namreč nihče 
ne sofinacira, vsa sredstva, pridobljena z organizacijo 
razstav, pa se porazgubijo s samimi tehničnimi stroški 
prireditev. Tudi ona je povedala, da je tovrstno 
ljubiteljstvo kar draga zadeva.

GOJENJE PASEMSKIH MAČK NI ’BIZNIS’
Za konec nam je predsednica povedala, da je zmotno 
mišljenje marsikoga, ki misli, da je vzreja pasemskih 
mačk dober 'biznis’, kdor se loti tovrstne vzreje zaradi 
dobičkonosnosti, bo vse skupaj prav hitro pustil, saj tu 
res ni 'biznisa'.Sama pridobitev živali že pomeni 
strošek. Potem je potrebno žival sam vzgojit, jo nekaj 
let pripravljati za na tekmovanja... Ni odveč omeniti, 
da je tu potrebno dobro poznavanje genetike...Potem 
pridejo stroški, ki so vezani s potovanji na razstave, 
pa razni prispevki, prenočitve, prehrana...

Darja D. Hafnar

MALI OGLAS
Prodam kozmetično opremo za kozmetični atelje. 
Tel. 860 340, v večernih urah.
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RIKO HOLDING, d.o.o. v stečaju, Lepovče 23, Ribnica, stečajni upravitelj, Branko Drobnak, dipl. oec., po 
posebnem sklepu Temeljnega sodišča v Ljubljani, Enota v Ljubljani, opr. št. St 328/93 z dne 18.02.1994 
objavlja:

PRODAJO
OSNOVNIH SREDSTEV IN REZERVNIH DELOV Z ZBIRANJEM

PONUDB

1. A) MOTORNO VOZILO SERVIS-a RIKO
a) Tovorno vozilo CaddY Unis, Disei, Lj-R-1-184 
Leto izdelave 1986 Izklicna cena: 433.104,00 SIT
b) Tovorno vozilo Caddy Unis, Disei, Lj-69.14A 
Leto izdelave 1987 Izklicna cena: 448.572,00 SIT
c) Tovorno vozilo Caddy Unis, Disei, Lj-R-1-236 
Leto izdelave 1987 Izklicna cena: 450.250,00 SIT

B. RIKO SERVIS, d.o.o.
ajRezervni deli
Izklicna cena : 32.929.000,00 SIT
b) Oprema v delavnici servis I.
Izklicna cena: 1.504.725,00 SIT
c) Oprema v servisu hidravličnadelavnica 
Izklicna cena:l.030.130,00 SIT 
č)Oprema v pisarni vodje servisa 
Izklicna cena: 137.730,00 SIT
d) Oprema v tajniškem servisu 
Izklicna cena: 31.570,00 SIT 
ejOprema v servisni pisarni I.
Izklicna cena: 182.000,00 SIT 
tjOprema v servisni pisarni II.
Izklicna cena: 227.6oo,00 SIT

Prav tako prodajamo blago črne in barvne 
metalurgije po ceniku. Ogled in informacije vsak dan 
od 8.do 13. ure na lokaciji Lepovče 23, Ribnica ali 
na tel. 861-040

2. Osnovna sredstva in rezervni deli se nahajajo na 
lokaciji Lepovče 23, Ribnica. Ogled osnovnih sredstev 
in rezervnih delov, ki so predmet prodaje, je možen 
po predhodni najavi na tel. 061- 861-040, vsak dan 
do preteka roka za oddajanje ponudb od 8.00 ure do 
13.00 ure.

3. Ponujena cena za nakup osnovnih sredstev mora biti 
najmanj enaka izklicni ceni .

4. Osnovna sredstva in rezervni deli pod točko 1/B

se prodajajo kot celota s pogojem nadaljevanja 
dejavnosti servisiranja programa RIKO, po posebnem 
dogovoru.

5. Varščino v višini 10% od izklicne cene plačajo 
ponudniki najkasneje 11.4.1994 na žiro račun RIKO 
HOLDING, d.o.o. v stečaju št. 51310-690-10061.

6. Pisne ponudbe pošljejo ponudniki na naslov 
prodajalca RIKO HOLDING, d.o.o. v stečaju, Lepovče 
23, Ribnica, do 11.4.1994 do 14.00 ure z oznako 
"PONUDBA - NE ODPIRAJ".

7. Ponudbe se bodo odpirale dne 12.04.1994 ob 10.00 
uri.

8. Varščina se bo uspešnemu ponudniku vračunala v 
kupnino, drugim pa vrnila brez obresti najkasneje v 8 
dneh po dnevu odpiranja ponudb.

9. Osnovna sredstva in rezervni deli pod točko 1/B 
bodo prodani ponudniku, ki bo ponudil višjo ceno in 
izpolnjeval pogoje za opravljanje dejavnosti servisiranja 
programa RIKO.

10. Najboljši ponudnik mora plačati kupnino in skleniti 
pogodbo v 8 dneh od dneva odpiranja ponudb, sicer 
bo prodajalec vplačano varščino zadržal.
11. Davek na prodajo ter vse druge eventuelne dajatve 
bremenijokupca. Stroški demontaže in transporta 
bremenijo kupca. Prevzem kupljenih osnovnih sredstev 
in rezervnih delov mora biti opravljen naslednji dan 
po vplačilu celotne kupnine. Po tem dnevu nevarnost 
poškodbe in uničenja preide na kupca.

12. Osnovna sredstva in rezervni deli se prodajajo po 
načinu VIDENO - KUPLJENO.

RIKO
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GRADBENIŠTVO
Pripravlja in svetuje Andrej Rus, inž. gradb.

POSEBNI PROBLEMI TEMEUENJA

št. 74 NovVćE DOBRO JE VEDETI |

Rad bi opozoril tudi na problem, ki se pojavi ob
priliki, ko investitor izvaja prizidek k obstoječemu 
objektu. Ker je obstoječi objekt s svojo težo in
dodatno obtežbo povzročil posedek temeljnih tal, je
potrebno novi del objekta izvesti ločeno od 
obstoječega objekta (dilatacija).
V kolikor investitor sam s svojimi družinskimi člani 
in prijatelji izvaja razna dela pri gradnji (predvsem 
betoniranja), bi opozoril na naslednje: beton za
temelje in tudi podložni beton je ponavadi manjše 
trdnosti (marka betona Is). To marko se približno 
doseže z mešanico 1:6 (1:7), kar pomeni, da na en 
del cementa dodamo 6 (7) delov peska. Boljšo trdnost 
betona pa se doseže, če beton ni preveč redek. Tu 
bi opozoril na to, da je potrebno pri mešanju betona 
upoštevati razmerja med cementom in peskom, 
dodajanje vode in pa delo izvajati s trezno glavo. Pri 
vseh delih pa naj investitor ne pozabi na sodelovanje 
s strokovnjakom. V tej fazi gradnje posebej 
priporočamo sodelovanje z geomehanikom, posebno, 
če se naleti na slabša temeljna tla.

Posebni primeri temeljenja nastopijo v izjemno slabih 
tleh (majhna nosilnost temeljnih tal ali prisotnost talne 
vode).V kolikor se naleti na slabo nosilna tla in ni 
možnosti izvedbe normalnih temeljev, se v mnogih 
primerih prenos obtežbe v globja, bolj nosilna tla, 
izvede s pomočjo pilotov (kolov).Piloti so lahko leseni 
ali betonski, s posebnimi stroji se zabijejo v temeljna 
tla. Obstajajo pa tudi piloti, ki izvedejo s pomočjo 
izkopa in betoniranja na mestu samem. Ta način 
temeljenja je sicer v našem okolju bolj redko, vendar 
se izvaja (npr.del zdravstvenega doma v Ribnici je 
temeljens piloti).
Drugi primer pa je temeljenje v tleh, kjer se zaznava 
prisotnost talne vode. V takšnem primeru se kletna 
etaža izvede kot bazen, le da se hidroizolacija izvede 
na zunanji strani sten in dna kletne etaže, temelji pa 
se izvedejo kot temeljna plošča. Hidroizolacija se v 
tem primeru izvede z varilnimi trakovi vsaj v treh 
legah.
V slabših ilovnatih tleh, posebej, če je objekt 
postavljen na nagnjenem terenu, se v mnogih primerih 
pojavlja voda (ob padavinah). V teh primerih je 
potrebno ob objektu postaviti drenažo (odvajanje 
vode). Drenažo se izvaja s pomočjo posebnih cevi in 
pa po natančno izvedenem detajlu. Ravno pri 
izvajanju drenaž sem mnogokrat videl na objektih 
napake, na katere bi rad opozoril. Najprej je 
potrebno vedeti, da se drenažno cev nikoli ne namesti

pod nivo dna temeljev. V tem primeru bi lahko prišlo
do izpiranja zemljine pod temeljem in s tem do
posedkov objekta.
Naslednja pomembna stvar je zasipanje drenažne cevi. 
To se opravi z gramozom velikosti zrn 30 - 60 mm, 
vsaj v višini 80 - 100 cm. Na takšen nasip se izvede
sloj peska, ki služi kot filterni sloj in preprečuje udor
delcev zemlje do drenažne cevi in s tem zamašitev 
celotnega sistema drenaže.

Seškova 50, 61 310 
Ribnica

tel.:863-135, 863-362

POSREDOVANJE 
PRI PRODAJI, 

NAKUPU, MENJAVI 
IN NAJEMU 

NEPREMIČNIN. 
ZAVAROVANJE!

NUDIMO VAM:
pridobitev interesentov in ogled s predstavnikom 
podjetja
oglaševanje v medijh, fotografiranje in ureditev v 
katalogu '
sodelovanje s preiskušenimi strokovnjaki 
izdelava kupoprodajne, menjalne in najemne 
pogodbe
izdelava vloge za sodišče in davčno upravo 
pomoč pri oblikovanju cene na podlagi tržnih 
analiz
različna zavarovanja

'r^aaCa. Kiufzan-k!
PRODAMO HIŠE:
• A102 Klinja vas(940 m"parcele)novejša,opremljcna,CK,tcl
• A103 Cerknica(102pnTparcele)lV faza, izolacija,voda,el.
• A107 Grič (1500m" parcele) obrt prizidek za lokal oprem.
• Al 13 Travnik (400rn," parcele) adapt., takoj vselj.tel., CK
• A115 Ravnik (715m")nekoč, gostilna,CK,potrebna adaptacija
• A126 Dolnje Ložine(1059m" parc.)IV.faza,voda,el.,tel.,137m
• A116 Ribnica, posl. stan. obiekf, kreditno odplačljiv
• A117 Dane pri Cerknici(1061m"parcele)adapt.,CK,vrt,telefon
• A112 Sodražica (400miparcele)+grad. mat.,za adaptacijo.
PRODAMO PARCELE
• A106 Vas Briga(5000m")voda, el., izkop za vikend ali hišo
• A100 Breg pri Kočevju (7500m") .zazidljiva, voda, el., 

asfalt, ravnina
• A118 Dolnje Ložine( 1200m"), grad. dovolj., vsi priključki
• A000 Zapotok(219) s staro hišo za rušenje
PRODAMO VIKENDE ,
• A103 Gornje jezero(l)500nT' v gradnji, alpski stil strehe
• A123 Bločice (500 m ) z vso opremo, voda, el., komunala
KUPIMO
• 001A v Ribnici ali okolici hišo, lahko nedokončana, možna 

menjava za dvosobno stanovanje v Kočevju .
• 002A na relaciji Ribnica-Zlebic manjšo hišo z nekaj vrta
• 006A hišo z možnostjo takojšnje vselilve-do 45.000 DEM
• 010A garsonjero.enosobno ali dvosobno slan. v Ribnici
NAJAMEMO
• 10A garsonjero.enosobno ali dvosobno stan. v Ribnici
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3. OBLETNICI NOVIH NOVIC

Natanko mesec dni nas še loči do 3. obletnice Novih novic in hkrati do zadnjega dejanja 
naše akcije z naslovom Ostanimo prijatelji, v kateri smo predstavljali znane in manj 
znane glasbenike z ribniško kočevskega konca. Seveda predstavljanja še ni konec, še je 
ostalo nekaj skupin, ki si zaslužijo sodelovati 8. maja v ribniški športni dvorani.
Danes vm bomo predstavili mladega fanta, ki s kitaro v roki prihaja iz Grosuplja, ki 
se lahko pohvali z lepimi uspehi. To je kantavtor

J MATEJ KOŠIR
22. letni študent tretjega
letnika fakultete za družbene 
vede v Ljubljani, je pa najboljši 
in najuspešnejši imitator 
legendarne skupine The Beatles 
pri nas.
Matej je uspešno opravil pet 
letnikov glasbene šole, kar je 
bilo po njegovi presoji za 
splošno glasbeno izobrazbo 
dovolj. Igral je na raznih žurih, 
plesih in tako dodobra obvladal 
dure, akorde in druge prijeme. 
Tako je s prijatelji Borisom 
Žgajnarjem in Gregorjem 
Glinškom ustanovil skupino
Severnica. Kasneje so se
skupini pridružili še kitarist 
Janko Ivan, bobnar Gregor 
Samar in klaviaturist Vanja 
Novak. Matej je tako kot v 
prejšnji zasedbi še vedno igral 
kitaro in pel.
Kot začetniki so uspeli 
neverjetno hitro, bili so vodilni grosupeljski band,

izkoristili so namreč 
prednost, da so bili vsi 
glasbeno izobraženi in so 
lahko igrali tudi tako 
zahtevne skladbe, kot so 
Let it be- Beatles, La 
bamba - Los Lobos, In the 
army now - Status quo, 
predvsem pa so igrali stari 
rock. Skupina je po dveh 
letih razpadla. V tem času 
so se preimenovali v 
Phoneix in pod tem 
imenom so doživeli prvi 
otipljivi uspeh na koncertu 
v organizaciji ljubljanskih 
srednjih šol v domu 
Španskih borcev. Po 
razpadu skupine so fantje 
šli na dvoje, v tej zasedbi 
so ostali Košir, Žgajnar, 
Samar, Ivan, pridružil pa 
se jim je še kitarist Tomaž 
Pirnat iz Domžal in tako 

so igrali do Matejevega odhoda na služenje vojaškega

METfa^LNEM ^ gusbem trgov,™ 
Branko Zaletel)
Koldvorska 9 a 
Ribnica

J: CENTRU IDEAL 
JJ
JJ Vabimo vas v 
jj prodajalno z 
jj najnovejšimi CD ploščami in kasetami
^VHS kasetami (risanke, glasbeni filmi)
JV Na svoj račun bodo prišli tudi ljubitelji 
JV zimzelenih melodij!

JV JV JV JV JV JV JV JV J7
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV
JV

BOUTIQUE

LOTOS
Gorenjska c. 7 
(pri zavodu za 
zaposlovanje) 
Ribnica

NOVO NOVO NOVO NOVO

JVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJVJV

vse za vas
spodnje peri!o,srajce, 

puloverji, obleke... ^ 
SVETOVNO ZNANE ZNAMKE

ART FASHION



št. 74 N OvVcE_____________________GLASBA |

roka leta ’90.
Po prihodu od vojakov je poskušal Matej skupino 
postaviti nazaj na noge, kot komercialni band, toda 
fantje so šli svojo pot in še vedno delujejo pod 
imenom Božjast.
V začetku leta ’92 so se začeli odvijati za Koširja 
pomembni dogodki. Dobil je vabilo za sodelovanje z 
narodnozabavnim ansamblom Veseli planšarji, ki ga je 
tudi sprejel iz čisto komercialnega razloga, kajti po 
duši je Matej še vedno zapisan rocku. Pri planšarjih 
je igral do oktobra ’93.
Ves čas glasbene poti od leta ’83 do ’93 je bil kot 
imitator Beatlesov spremljevalec Saša Hribarja na 
njegovih pomembnih nastopih in tako ga je na enem 
od nastopov v Velikih Žabljah pri Ajdovščini Sašo 
predstavil znanemu managerju Zdravku Toplaku iz 
Černiče, ki je takoj izrazil željo za sodelovanje z 
Matejem in bil nad njim izredno navdušen. Od takrat 
se vrstijo nastopi skoraj vsak petek in soboto, večji 
del na Primorskem, Notranjskem, Ljubljani, pa tudi 
v drugih krajih Slovenije. V njegovem repertoarju so 
seveda v večini Beatli, nekaj pa je tudi skladb Boba 
Dylana, Paula Simona, Santane, skratka spekter 60. 
in 70. let.
Nastopa predvsem v koncertnih dvoranah in 
discotekah. Poleti ’93 je nastopil celo v Liverpoolu, 
kjer poteka vsako leto festival v spomin na slavne 
kuštravce, ki so v 60. letih dobesedno preplavili svet, 
na njem nastopi vsa smetana glasbenega sveta, matejev 
nastop ni bil načrtovan, saj je bil le na počitnicah
pri znancu v bližini Liverpoola, ki ga je za nastop na 
tem koncertu tudi navdušil. Nastopil je s skladbo 
Johna Lennona - Imagine in v končnem ocenjevanju 
posnemanja glasbe in petja Beatlov zasedel odlično 
tretje mesto.
Matej Košir je bil že nekajkrat gost radia GaGa, 
nočnega programa radia Slovenija, skupin, kot so Don 
mentony, California, Big Ben, Mirabella, bil pa je tudi 
gost znane West turneje.
Še letos ima v načrtu snemanje kasete, na kateri naj 
bi bila večina skladb Lennona in McCartneya, nekaj 
pa tudi njegovih. V bližnji prihodnosti bo nastopil v 
Zagrebu kot predstavnik Slovenije pred misijo

s tfOCEVflXi'o
flVigOVl9<(Ä TZO 18-20, KOČEVJE

pestra izbira vseh vrst nakita 
ugodne cene in plačilni pogoji

ugodna ponudba :a birmance
Tel. 853 025 Delovni čas: NON

( ) STOP od 8.00 do 19'’"

evropskih opazovalcev v Balkanski vojni.
Podatkov o Matejevem hitrem in uspešnem vzponu je 
ogromno, natresli smo vam le najpomembnejše. Vse 
ostale podatke o tem mladem kantavtorju pa lahko 
dobite , če mu pišete na naslov Matej Košir, 
Trubarjeva 13, Grosuplje, tel 763-563.

MARKO MODREJ

LESTVICA ANSAMBLOV Z RIBNIŠKO - 
KOČEVSKEGA KONCA

1. ANSAMBEL FRANCA MIHELIČA

2. PRIFARSKI MUZIKANTI

3. TOP LINE

4. HENČ

5. IMPULZ

6. BISER

7. OBZORJE

8. MAK

9. ANSAMBEL TONIJA VERDERBERJA

10. ROBERT KOŽAR

I GLASUJEM ZA SKLADBO LESTVICE LE&MO & N.N I

■ GLASUJEM ZA NAJ ANSAMBL Z RIB. KOČ.
KONCA:.....................................................................................

I I
L— _ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ __ — —___k
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d.o.o.

NAROČILA NA p.p.45,^ 
61101 Ljubljana 
ali na tel.:

-g (061) 213-475 J
DZIRLO GUARD

USTNIK ZA TRAJNO UPORABO
ZDRAVJE JE VAŠE NAJVEČJE BOGASTVO. Se 
strinjate? Torej nehajte kaditi! Če pa se vam to zdi 
nemogoče, se zavarujte: DŽIRLO GUARD. 
DŽIRLO GUARD je japonski izdelek, ki osvaja 
svet. Majhno varovalo za TRAJNO uporabo, ki 
odstrani do 97 škodljivih snovi iz cigaretnega 
dima. Deluje po fizikalnih zakonih aerodinamike 
in nima filtra, zato cigareti ne odvzame arome in 
je trajno uporaben.
DŽIRLO GUARD omili ali celo odpravi značilen 
kadilski kašelj in preprečuje nastajanje nikotinskih 
oblog na zobeh. Pomembne raziskave so pokazale, 
da v veliki meri peprečuje bolezenske spremembe 
na pljučih. Pri naročilu dobite poleg elegantnega 
črnega ustnika DŽIRLO GUARD še' prozornega, 

delovanje.kjer boste lahko opazovali njegovo

KAKO DELUJE
DŽIRLO GUARD 
ni filter!
Deluje po zakonih 
aerodinamike 
venturijeve cevi. Pri vdihu dim potuje skozi odprtino 
A po drobni cevki, kjer njegova nitrost naraste na 300 
km/h. Nato zadene ob pregrado B, kjer se vroči 
katran loči od dima in se kopiči v notranjosti držala 
C. Ohlajen dim nato deluje po deblu tesnila D v 
odprtino E, pri tem pa ne izgubi okusa in vonja.

Cena: 999,00 SIT 
+ PTT stroški

NAROČILNICA
1MKIX PRIIMEK
ULICA IX ST.:
KRAIIX POSTNA ST.:
KOM. GIGGIRICI

NAROČILNICO pošljite na naslov 
DŽIRLO d. o. o., P.P. 45, 61101 LJUBLJANA

ZA NAŠO PRODAJO IZDELKOV IŠČEMO AGENTE. 
ZAINTERESIRANI NAJ SE JAVIJO NA TELEFON (061) 213-475

Žaga 
Predelava 

in obdelava lesa

Blate 12 
61331 Dolenja vas

ODKUP
HLODOVINE:
smreka I. kvalitete 
smreka II. kvalitete

ZOBEC

telefon:0611864-070 
061/864-071 

telefax:061/864-071

11.000 SIT 
8.500 SIT

PLAČILO TAKOJ!

Šeškova 31
Ribnica
tel.861-509
Del. čas:
od 8.00 do 12.00 
od 15.30 do 19.00 
sob. od 8.30 do 12.30

POSEBNA PONUDBA
srajce

EANTAROS
jeans hlače (barvne in klasične) 
jeans jakne, otroške jeans jakne 

spomladanske jakne 
moške klasične hlače z robom

24
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I.SRL MOŠKI
Ribniški rokometaši so 22. tekmo 
rokometnega prvenstva proti 
Preventu doma odigrali neodločeno 
21: 21. Izenačili so v zadnjih
sekundah, ko je v napadu pomagal 
tudi golman Geize, tako da so 
dostojno zaključili prvenstvo na 10. 
mestu in se obdržali v I. ligi. 
Osvojili so 8 zmag, 2 krat so igrali 
neodločeno, 12 krat pa so morali 
priznati premoč boljših. Za vodilnim 
Celjem so zaostali za 18 točk, 
vendar njihov obstanek v ligi ni bil 
ogrožen. Ribničani so pustili za sabo 
Šešir in V. Nedeljo, prvi 
zasledovalec pa ima že 5 toč 
zaostanka.

I.SRL ŽENSKE
Kočevska dekleta bi si s porazom 
proti Belinki Olimpiji (26:18) kmalu

zapravile priložnost za uvrstitev 
končnico finala. Naslednji teden so 
dale na domačem terenu vse od 
sebe in premagale Kranjčanke 
(20:19), kar jih je vedarle pripeljalo 
na četrto mesto boljše modre 
skupine in s tem v četrtfinale 
končnice prvenstva. Njihov prvi 
nasprotnik je tradicionalno 
neugodna Krim Electa.

I.SOL ZENSKE
Poraz LIK Tilie na domačem 
terenu proti Gornjem gradu-Brokat 
je razkril krizo v odnosih znotraj 
kluba, saj je tik po tekmi dal 
nepreklicno odpoved njihov trener 
Tone Krkovič. Naslednji teden so 
kočevske odbojkarice Brokatu 
vrnile z isto mero in zmagale kljub 
poškodbi podajalke Andreje 
Drobnič, ki je morala zapustiti 
igrišče že na začetku srečanja.

II.SNL

Nogometaši kočevskega Gaja 
uspešno branijo pod Avtobumom 
priborjen sloves najboljšega moštva 
druge lige. Z RCS Gramatexom so 
v gosteh igrali neodločeno 1:1, gol 
za Kočevje pa je z glavo na podaji 
iz kota dosegel Smajič. Teden dni 
kasneje so v Gaju domači odvzeli 
ERI Šmartno obe točki (1:0). Na 
razmočenem igrišču so se 
nogometaši obeh moštev zelo 
namučili, zaradi poškodb pa sta 
morala na klop Rauter in Muhič. 
Žogo je poslal v gol Rajšel po 
kotu, ki ga je izvajal Komočar in 
po podaji Smajiča.

JASN/C/i

«Sltoo
frrm$
MIO

RTC
JASNICA

G.Ložine,tel.854-101

NUDIMO VAM NASLEDNJE STORITVE:
• fitness vadba na napravah
• savna
• vodna in ročna masaža
• organizirana vadba,
Odprto vsak dan od 16h do 22n, ob sobotah od 10h do 22h

Canon oliuelli
Hiter in kaliteten servis - prodajo- 
fotokopirnih strojev RICOH, CANON IN 
OLIVETTI za ribniško - kočevsko 
področje Vam nudi

tebiro.5
Jože Sivec, Velike Lašče, tel/fax 789-239

cesto b'
>f/^0 RIBNICA 
/:06l/860-3**b

• ugodna ponudba 
vseh vrst koles 
=>za kupljeno kolo v 
gotovini 5% popust
+ darilo

• servis in rezervni 
deli za TOMOS
=> plačilo na več 
čekov i

STORITVENO PODJETJE

Wpro fesional d. o. o.
Marjan Zlodej

Podgorska 4. Kočevje, delavnice Reška 25fnovil Itas. tel 854-331
• vzdrževanje vseh vrst industrijskih strojev (stružnice, preše, 
škarje, mostovni žerjavi)
• servis bele tehnike malih gospodinjskih aparatov in 
električnega ročnega orodja
• servis batnih kompresorjev Trudbenik in Ceccato-Kozama
• servis in prodaja vijačnih in batnih Kompresorjev ter 
medicinskih brezoljnih kompresorjev - zagotovijeni rezervni geli
• dodatna oprema in razna pnevmatska orodja
• tlačne sklopke (stikala) od 80 DEM oalje

Delovni čas od 8. do 15. ure.
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AVTOMOBILSKA IZLOŽBA AGATON d.o.o. Ribnica
avtoprodaja Ribnica, Šeškova 42, tel. 861-488, fax 860-653 

odprto od 8. do 13. in od 14. do 17. ure

UGODEN KREDIT, LEASING IN STARO ZA NOVO
Na zalogi še nekaj oplovih in seatovih 
vozil po zelo ugodnih cenah

Cruppo Volkswagen

IBIZA 1,2 CLX 
od 12.990 DEM 
naprej

TOLEDOO 1.6..........................21.900 DEM
TOLEDO 1.9 TD..................... 24.900 DEM

ASTRA 1,41 GL..........................21.950 DEM
VECTRA 1.6 iGL 4 vrata......... 25.900 DEM
ASTRA 2,0i GSI 115 PS......... 31.900 DEM
CALIBRA 2.0 i, 115 PS.......... 39.900 DEM

SPREJEMAMO NAROČILA ZA VSA SEATOVA VOZILA. 
ROK DOBAVE JE DO 14 DNI

INTEGRAL d.o.o.
turistična agencija

Potovanja za mlade:
Španija, Pariz, Italija, Madžarska...

Prvomajski izleti:
-Provansa - 27.4. - 1.5., avtobus 
-Berlin - 27.4 - 1.5..avtobus 

- 23.-.30.4 avtobus 
TURA - 22.4. -2. 5., avtobus-ladja 

-London - 27.-.30 4..letalo 
-Gardeland, 27. 4., avtobus

KRIŽARJENJA VAŠIH SANJ:
Velika spomladanska križarjenja v aprilu 
(odhodi: 9., 11.,18., 20., 25.) po vzhodnem 
in zahodnem Sredozemlju ter po Atlanitku za^ 
8, 10 in 13 dni. Pristank' v Italiji, Franciji,

R Španiji, Portugalski, Grčiji, Turčiji, Tuniziji in 
S; Maroku. Pestri izleti. Razkošni ladji - 

Dalmacija in Adriana. Polni penzioni (A 
S kategorija). Organizirani prevozi z avtousom 
S Ljubljane. Odlična kuhinja. Dalmatinska 

posadka. Vsak večer zabava s plesom, 
b Zagotovljeni odhodi!

Informacije: INTEGRAL, Ljubljana 
Kolodvorska 16, telefon: 061/13-15-297 in 
302-276
INTEGRAL Kočevje, telefon: 851-332

MORSKA
KRAŠKA a ü++m 

SADNA V
-i 6 vrst

sadne kupe, hamburgerji.
Blokah 860-664 

Jani Juvančič, Ortnek

INTEGRAL d.o.o.

INTEGRAL STOJNA, avtobusni promet d.o.o. 
Trg zbora odposlancev 38, 61 330 Kočevje

Na avtobusni postaji Kočevje oddamo v 
najem manjši poslovni prostor, primeren za 
menjalnico ali predstavništvo.
Informacije na tel. 061/851-332
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MELAMIN
Kemična tovarna Kočevje p.o. 

TRGOVINA NA DEBELO IN DROBNO 
Tomšičeva 9. tel. 853-133, fax 853-344

MELALES -premaz in zaščita lesa 5 kg 1380 SIT
MELLAK za ladijski pod

SIJAJ 4 kg 2800 SIT
MAT 4 kg 2900 SIT

MELALED hladilna tekočina 3 kg 540 SIT
5 kg 840 SIT

podstrešne stopnice, okna, kataloška prodaja pohištva 
(20 % popust pri gotovinskem plačilu!)
UGODNO:
otroške trenirke 1900 SIT
ženske jakne 1800 SIT
ženski plašči 7300 SIT
moške bunde 5400 SIT
otroške jenas jakne, trenirke DUNLOP, tenis copati LOTO

I URBAN
AVTOPRODAJA IN SERVIS 

Gallusovo nab. 10. Ribnica, tel. 861857,fax:861-857 
nudi ugodne cene novih vozil in kvalitetnih servisnih 

storitev za:
vozila ŠKODA - PLAČAJ-ODPELJI
FAVORIT LX 967.528 SIT
FAVORIT LX/D 981.244 SIT
FAVORIT GLX 1.076.538 SIT
FORMAN GLX 1.215.890 SIT
PICK UP z nadg., zad. vrata brez stek. 1.194.035 SIT 
PICK UP z nadg., zad vrata steklo 1.205.152 SIT
PICK UP LX brez nadg 1.084.720 SIT

cene so s prometnim davkom
vozila CITROEN-CIMOS
AX C AB AN l.li 
AX FIRST l.li 
AX l.li TRE 
ZX AVANTAGE 1.4i 
ZX AURA 1.6i 
XANTIA 1.8i SX 
XANTIA 2.0i VSX

1.060.000 SIT
1.030.000 SIT
1.150.000 SIT
1.650.000 SIT
1.860.000 SIT
2.200.000 SIT
2.740.000 SIT

cene so brez prometnega davka 
sprejemamo naročila tudi za ostale modele 

pooblaščen servis za vozila CITROEN 
V RAČUN JEMLJEMO RABLJENA VOZILA IN 

NUDIMO UGODNE KREDITNE POGOJE! 
ODDAMO POSLOVNE PROSTORE NA 

PARTIZANSKI 5 ZA PISARNE.

jio RUTOGemmn
TRGOVIMA, ZASTOPANJE, IZVOZ-UVOZ, PROIZVODNJA, RENT-A-CAR, KOČEVJE d:o:o:

-A

OSEBNIH VOZIL

najemite najugodnejše
TELEFON

851 402 !N 855-300
LJUBLJANSKA 75, 61 310 KOČEVJE



KVM - Software in hardware vam nudi izdelavo in 
instalacije vseh vrst poslovnih aplikacij na kvalitetni 
računalniški opremi, tel: 860 - 840 
KVM - Grafika vam nudi izdelavo vseh vrst grafičnih 
izdelkov (rač. papir, obrazci plačilnega prometa,zaprte 
kuverte, vizitke, prospekti, časopisi), tel. 861-530 
KVM - Gostinstvo vas vabi v restavracijo KRONA, 
tel. 861-530, ki nudi.

- malice (ugodno -250 SIT!)
- kosila

- pizze
hot dog, hamburger, sladoled 

v trgovine KVM, ki nudijo v vseh poslovalnicah 
akcijske prodaje hrane in pijač, , v samopostrežni 
trgovini v Idealu pa dobite sveže meso

UGODNO:
zamik čekov nad 2 000 
SIT je 15 dni, nad 3 000 
SIT pa 30 dni.

1 . ------------------------------------- -- -------------  ------ --- Jf

JT n
Mercator
TRGOPROMET
Kočevje
Ljubljanska 18 d. d.

V trgovini MAVRICA vam nudimo:

AKTUALNO!
JUPOL 30/1 
BELOL 30/1 
BELTON (vseh vrst)
BELTOP (vseh vrst)
BEKOLIT 
RAZREDČILO IZ 
RAZNI AVTO LAKI

SAMO PRI NAS! 
zaščita za kovine COROCINK 
vse vrste TRENUTNIH LEPIL 

ČISTILO za hladilnike in pečice 
EMAJL za banje v sprayu 

PVC METLE za pometanje asfalta, betona... 
SUPER BLESK za umetne kamne, 

spomeniike...
i------------------------------------------------- -------....- -J

84 SIT/kg 
76,50 SIT /kg 
654 SIT/0,9 I 
853 SIT/0,9 I 
400 SIT/I 
354 SIT/I 
od 1654 do 
19000 SIT

rm
Mercator 
KMETIJSKO 
GOZDARSKA 
ZADRUGA RIBNICA 

Šeškova 52 d.d.,TEL061/ 862-131

Mercator - Kmetijsko gozdraska 
zadruga Ribnica obvešča svoje 

člane, da ima na zalogi:
♦ vse vrste semen
♦ umetna gnojila NPK in KAN
♦ razno orodje in pribor
♦ motorno olje in maziva

POSEBNA UGODNOST ZA 
DIABETIKE:
od 7. do 16.4. 1994 boste lahko 
kupili razne diabetične izdelke po 
posebno ugodnih cenah!

L------------------ :----------------------------------------------------- J

Mercator
KMETIJSKO

GOSPODARSTVO
KOČEVJE

CENIK
ODKUPA GOZDNH SORTIMENTOV 

IZ ZASEBNIH GOZDOV 
fco KAMIONSKA CESTA V SIT m2:

hlodovina iglavcev I. 
hlodovina iglavcev II. 
hlodovina iglavcev III. 
celulozni les je./sm. I. 
hlodi bukve I.

” ” II.
“ “ III.

hlodi hrasta I.
“ “ II.
“ “ III.

hlodi plemeniti listavci
st st st

hlodi mehki listavci I.
“ II.

9.200.00
7.200.00 

5.600,00
2.400.00
10.100.00 
8.200,00 
6.000,00
13.500.00
9.800.00
7.100.00

I. 10.500,00
II. 9.600,00 

6.000,00
4.000,00

drva, bukve, gaber, javor -goli 2.800,00 

ZAJAMČENO PLAČILO! INFORMACIJE: 855-S
o vr
m

"v. Mfs'
o- r'/i


